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8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

فرارسیدن سالروز ولادت حضرت جواد الائمه)ع( مبارک باد

 شهردار اصفهان گفت: علایم حیاتی این کلانشهر شامل هوا، آب 
و خاک به طور جدی در معرض خطر و آســیب قرار گرفته است. در 
موضوع هوا، این کلانشهر آلوده ترین شهر ایران است، در مقوله آب، 
وضعیت خشکی مداوم زاینده رود خود را به خوبی نشان می دهد و 
در بحث فرونشست زمین نیز روز به روز شرایط بدتر می شود. حال 

اصفهان خوب نیست و آینده این شهر در معرض خطر است. 

مدیرکل نوسازی مدارس اســتان اصفهان گفت: به مدیران آموزش و پرورش 
مناطق و نواحی تأکید می شود ضمن مشخص کردن با فوریت مدارس دارای 
کلاس با تراکم بالای ۳۵ نفر، اقدامات لازم بــرای کاهش این تراکم جمعیت 
انجام شود. به گزارش»فارس«، ناصر فتحی در نشستی در راستای نهضت توسعه 
عدالت در فضاهای آموزشی و پرورشی در آموزش و پرورش اصفهان اظهار کرد: 
با توجه به اهمیت همکاری با خیران و نهادهای اجتماعی ما باید از ظرفیت های 
موجود در شهرستان ها بهره برداری کنیم و با همکاری فرمانداری ها و شهرداری ها 
در راستای تحقق و توسعه عدالت در فضاهای آموزشی استان با مشارکت مردم 
تلاش کنیم. وی با اشــاره به اینکه در حال حاضر برخــی از کلاس های درس 
استان با تراکم بالای ۳۵ نفر مواجه هستند، گفت: این موضوع نه تنها بر کیفیت 
آموزش تأثیر می گذارد، بلکه می تواند به سلامت روحی و جسمی دانش آموزان 
نیز آسیب برساند. فتحی افزود: به مدیران آموزش و پرورش مناطق و نواحی 
تأکید می شود ضمن مشــخص کردن با فوریت مدارس دارای کلاس با تراکم 

بالای ۳۵ نفر، اقدامات لازم برای کاهــش این تراکم از قبیل بازنگری در توزیع 
جمعیت دانش آموزی و انتقال دانش آموزان به مدارس کم جمعیت انجام شود 
و در صورت برطرف نشدن مشــکل تراکم دانش آموزی برای احداث و توسعه 

فضاهای جدید پیش بینی لازم انجام شود.
مدیرکل نوســازی مدارس اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: بــه دنبال این 
هســتیم که با همکاری تمامی نهادها و خیران، فضای آموزشی مناسبی برای 
دانش آموزان فراهم کنیم و امیدواریم با تلاش های مستمر، مشکلات موجود را به 
حداقل برسانیم. این جلسه نشان دهنده عزم جدی مسوولان برای بهبود وضعیت 
آموزشی و فراهم کردن شرایط مناســب برای یادگیری دانش آموزان در استان 
اصفهان است. وی از تمامی خیران و نهادهای اجتماعی خواست تا در این مسیر 
به کمک نوسازی مدارس و آموزش و پرورش بیایند و با مشارکت خود، به ساخت 
و نوسازی مدارس کمک کنند. فتحی تأکید کرد: ما به همکاری و همیاری همه 
افراد جامعه نیاز داریم تا بتوانیم آینده ای روشن تر برای نسل های آینده بسازیم.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت: پروژه رینگ 
پساب این کلان شهر با هدف تأمین آب پایدار برای حفظ فضای سبز شهری 
تا سال ۱۴۰۴ به بهره برداری کامل خواهد رسید؛ با تکمیل این پروژه وابستگی 
شهر به منابع آب زیرزمینی به طور چشمگیری کاهش و تاب آوری اصفهان در 

برابر تنش های آبی افزایش پیدا می کند.
مهدی بقایی در گفت وگو با »ایمنا« با بیان اینکه کلان شهر اصفهان برای حفظ 
و توسعه فضای ســبز به ۳۰۰۰ لیتر بر ثانیه آب نیاز دارد، اظهار کرد: این میزان 
آب در طرح جامع فضای سبز شهری پیش بینی شده بود که از سه منبع اصلی 
رودخانه زاینده رود، منابع آب زیرزمینی و ۱۰۰۰ لیتر بر ثانیه پساب تصفیه شده 
تأمین شود، اما خشــکی زاینده رود و بعضی چاه های زیرزمینی، استفاده از 
منابع زیرزمینی را به شــدت محدود کرد، بنابراین مدیریت شهری ناچار بود 
به سوی استفاده از پســاب تصفیه شــده حرکت کند.  وی افزود: در شرایط 
کم آبی کنونی، حداقل ۲۰۰۰ لیتر بر ثانیه آب برای فضای سبز شهری نیاز است 
که برنامه ریزی کرده ایم تا ســال آینده، این نیاز از طریق پساب تصفیه شده 

تأمین شود.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شــهردار اصفهان گفت: پروژه رینگ 
پساب اصفهان در سه مرحله تعریف شده است که شامل تأمین پساب، تصفیه 
کامل مطابق استانداردهای بهداشتی و انتقال ایمن و گسترده آن به سراسر 

شهر است که در هر سه مرحله پیشرفت های قابل توجهی کرده ایم.
بقایی ادامه داد: هدف ما این است که با ایجاد تصفیه خانه هایی پیشرفته، آب 
خاکستری )پساب( را به استانداردهای بهداشتی بالا برسانیم تا بتوان از آن 
برای آبیاری فضای سبز شهری استفاده کرد. وی با اشاره به اینکه برای انتقال 

این پساب تصفیه شده، دو رینگ مهم در نظر گرفته شده است که هر دو نقش 
کلیدی در آبیاری فضای سبز و کاهش وابستگی به منابع آب زیرزمینی دارد، 
عنوان کرد: رینگ نخست اطراف شهر است که حدود ۱۰۰ کیلومتر طول دارد و 
تاکنون ۹۸ درصد آن تکمیل شده است و تنها حدود ۲ کیلومتر آن باقی مانده 

است که طی دو ماه آینده به بهره برداری کامل خواهد رسید.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان با بیان اینکه رینگ 
دوم، رینگ مرکزی شهر اســت که از خیابان حمزه آغاز و با عبور از پارک لاله 
و خیابان چمران، به رینگ ســوم اتوبان و در نهایت به زاینده رود متصل شده 
است، تصریح کرد: تاکنون ۶۰ درصد از این رینگ با ۲۷ کیلومتر طول تکمیل 
شده است و امیدواریم با روند کنونی، اوایل ســال آینده به بهره برداری کامل 

برسد.
بقایی بیان کرد: تکمیــل این رینگ های انتقال، اقدامی مهم و زیرســاختی 
است که تأثیرات گسترده ای بر مدیریت بحران آب در اصفهان خواهد داشت 
و با بهره برداری کامل از این پروژه وابســتگی به منابع آب زیرزمینی به شکل 
چشــمگیری کاهش پیدا می کند، همچنین با دسترســی بــه منابع پایدار 
پساب تصفیه شده، فضای سبز شــهر حفظ و تاب آوری کلان شهر اصفهان در 
برابر تنش های آبی بیشتر می شود. معاون محیط زیست و خدمات شهری 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: این پروژه یکی از اقدامات کم نظیر در سطح 
کشور اســت که امیدواریم بتوانیم با حمایت و همراهی شهروندان در مسیر 
توســعه پایدار و مدیریت بهینه منابع آب گام های مؤثری برداریم. وی گفت: 
تکمیل رینگ پساب اصفهان تا سال ۱۴۰۴ هدف گذاری شده است و با نظارت 
دقیق و مانیتورینگ مستمر، امیدواریم این پروژه به بهره برداری کامل برسد.

رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه مهاجرت های اجباری یک 
معضل جدی در کشور است، گفت: این مسئله باید مورد توجه قرار گیرد، زیرا با 
آمایش سرزمین و برنامه ریزی دقیق به ویژه در زمینه های اقتصادی و اجتماعی، 

این تهدید می تواند به یک فرصت تبدیل شود.
محمد نورصالحی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: افرادی که از شــهر خود به 
یک شهر دیگر مهاجرت می کنند، بیشتر به دلیل این است که شرایط زندگی و 
ماندگاری در شــهر یا محل تولد خود برای آن ها فراهم نبوده است. وی افزود: 
افراد مهاجر ناگزیر به مهاجرت می شوند تا در شهر مقصد، شرایطی بهتر و شاید 
شغل و درآمدی داشته باشند، حتی اگر این شغل ها موقتی یا کاذب باشد، این 
وضعیت نشان دهنده لزوم توجه ویژه به آمایش سرزمین در کشور است. رئیس 

شورای اسلامی شــهر اصفهان تأکید کرد: باید بدانیم که هر نقطه از کشورمان 
نیازمند برنامه ریزی دقیق در زمینه های اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی است 
تا مردم به دلیل شرایط ناگزیر، به مهاجرت مجبور نشوند، همچنین لازم است 
قوانینی ایجاد شــود که از مهاجرت های اجباری جلوگیری کند و افراد به طور 
طبیعی به ماندن در محل تولد یا سکونت خود قانع شوند. نورصالحی با اشاره 
به وضعیت کلان شهر تهران به عنوان پایتخت کشور گفت: تهران به طور روزافزون 
جمعیت بیشتری جذب می کند و این جذب جمعیت از سوی افراد برخوردار 
و غیر برخوردار، توانمند و غیر توانمند اقتصادی، به دلیل باور به اینکه در تهران 
فرصت های بیشــتری برای فعالیت، درآمد بیشــتر و زندگی بهتر وجود دارد، 
صورت می گیرد. وی ادامه داد: این موضوع نه تنها برای قشر آسیب پذیر، بلکه 
برای افراد توانمند در زمینه های مختلف اقتصادی و علمی نیز صادق اســت و 
آن ها به این نتیجه رسیده اند که برای رشــد و پیشرفت باید به تهران مهاجرت 
کنند. نورصالحی گفت: اگر مطالعه و برنامه ریزی دقیقی صورت گیرد و اجرای 
صحیحی داشته باشد، می توان به این نتیجه رســید که در مناطقی که دارای 
مزیت های کشاورزی، صنعتی، دامداری و سایر فعالیت ها است، تقویت این 
مزیت ها موجب می شود که مردم به زندگی در همان مکان ها و در محیط های 
کوچک تر و روستاها یا شهرهای خود را ترجیح دهند، به جای اینکه در شرایط 
سخت شهرهای بزرگ زندگی کنند. وی افزود: برای رسیدن به این هدف، لازم 
است مشکلات موجود در این مناطق برطرف شود و مزیت های هر منطقه به طور 
کامل مورد توجه قرار گیرد تا جمعیت به طور طبیعی در همان مناطق باقی بماند 

و از مهاجرت های اجباری جلوگیری شود.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: 
کارشناســان اداره های میراث فرهنگی بــرای جبران نقایــص مدیریتی و 

حفاظتی، عضو هیئت امنای مساجد تاریخی استان می شوند. 
امیر کرم زاده در گفت و گو با »ایرنا« افزود: با تفاهمی که با امام جمعه اصفهان 
صورت گرفت، مقرر شــد تعدادی از کارشناســان اداره های میراث فرهنگی 
شهرســتان های مختلف اســتان به عنوان نمایندگان نهادِ متولی حفاظت از 

میراث فرهنگی، در هیات امنای مسجدهای تاریخی حضور داشته باشند. 
وی با بیان اینکه ایــن اقدام گامــی در جهت حفاظت هرچه بیشــتر از این 
بناهای تاریخی مذهبی است، اظهار کرد: ۸۰ مسجد تاریخی توسط معاونت 
میراث فرهنگی در سراسر استان اصفهان برای تحقق این موضوع شناسایی 
شده اســت. مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان گفت: یکی از معضلات 
مسجدهای تاریخی، لحاظ نشدن ضوابط و قوانین میراث فرهنگی و نقصان 

در شیوه های مدیریتی برای حراست و نگهداری از آن هاست. 
کرم زاده افزود: مدیریت چندگانه در برخی از بناهای تاریخی به ویژه مسجدها 
در سال های اخیر چالش های زیادی برای این آثار ایجاد کرده است که مسجد 
سید اصفهان یکی از آن ها محســوب می شــود. به گزارش »ایرنا«، استان 
اصفهان در مرکز ایران دارای مساجد تاریخی بیشماری از جمله »جامع عتیق«، 
»جامع عباسی«، »شیخ لطف ا...«، »جامع گلپایگان«، »جامع اردستان«، 
»حکیم«، »رحیم خان«، »مسجد سید«،»علی قلی آقا« و »آقا بزرگ کاشان« 
است.  طی سال های اخیر بی توجهی نســبت به بنای مسجد سید که اثری 
متعلق به دوره قاجار محسوب می شود، شرایط نامطلوبی را برای این مسجد 
مهم اصفهان رقم زده است؛ مرمت های غیر اصولی بلای جان بخش هایی از 
این مسجد تاریخی شده و عدم رسیدگی به پنجره های گره چینی و کف فرشی 

سبب از هم گسیختگی آنها شده است.

مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان: 

مدارس دارای کلاس بالای 3۵ نفر در اصفهان مشخص شوند

معاون شهردار اصفهان:

رینگ پساب اصفهان سال ۱۴۰۴ تکمیل می شود

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

مهاجرت های اجباری یک معضل جدی در کشور است
کارشناسان میراث فرهنگی، عضو هیئت امنای مساجد تاریخی اصفهان 

می شوند
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سرپرست فرمانداری تیران و کرون:

راه اندازی کتابخانه سیار یکی از مطالبات مردم تیران است
سرپرست فرمانداری تیران و کرون گفت: راه اندازی کتابخانه سیار در این شهرستان یکی از مطالبات 
مردمی برای دسترسی آسان به کتاب و مطالعه است. محمد ساعدفر در جلسه نهاد کتابخانه های 
عمومی تیران و کرون به تعدد روستاهای این شهرستان اشاره و اظهار کرد: دسترسی آسان مردم 
به منابع کتابخوانی یکی از جنبه های انگیزشــی برای مطالعه و کتابخوانی محسوب می شود. وی 
افزود: با توجه به وجود ۴۰ روستا در این منطقه و نیاز به کتابخانه عمومی، کتابخانه سیار این مشکل 
و نیاز را رفع کرده و دسترسی را به منابع کتاب فراهم می کند. سرپرست فرمانداری تیران و کرون با 
بیان اینکه چهار کتابخانه عمومی در این شهرستان راه اندازی شده است، خاطرنشان کرد: سه باب 
از این مراکز فرهنگی در شهرها ایجاد و یک باب نیز روستایی است. به گفته ساعدفر، هزینه احداث 
کتابخانه و تجهیز آن از توان اعتبارات نهاد کتابخانه های عمومی فراتر بوده و با مشارکت بخش های 
غیر دولتی و مردمی این کار تسهیل می شــود. وی اضافه کرد: راه اندازی کتابخانه عمومی سیار با 
استفاده از یک خودرو پیگیری خواهد شد تا این مطالبه مردمی محقق شود. سرپرست فرمانداری 
تیران و کرون زمینه سازی برای جلب مشارکت مردمی و بخش های اقتصادی در توسعه فرهنگ 
کتابخوانی را مهم خواند و خاطرنشان کرد: هیئت اندیشه ورز برای برنامه ریزی، ارائه راهکار و ترویج 
فرهنگ کتابخوانی با حضور کارشناســان و فعالان این عرصه راه اندازی شود. ساعدفر بر افزایش 
منابع کتاب، برگزاری مسابقات کتابخوانی، اجرای زنگ کتاب در مدارس و دعوت از دانش آموزان 
برای حضور در کتابخانه های عمومی تأکید کرد و افزود: شهرداری ها و دهیاری ها بخشی از اعتبارات 
فرهنگی مناطق خود را به فعالیت های کتاب و کتابخوانی اختصاص دهند. به گفته وی با افزایش 
منابع کتاب و تسهیل شرایط دســترس به کتابخانه های عمومی تعداد اعضا و سرانه مطالعه روند 

افزایشی پیدا خواهد کرد.

فرماندارشهرستان اردستان:

مردم اردستان از مدیران ناکارآمد برخی اداره ها خسته  اند
فرماندار شهرســتان اردســتان گفت: مردم این شهرســتان از مدیریت ناکارآمد برخی اداره های 
خسته اند و درخواست تغییر دارند. محسن حیدری در جلسه برنامه ریزی دهه فجر اظهار کرد: آنچه 
مسئولان این شهرستان در دهه فجر وظیفه دارند گرامیداشت ایام به بهترین شکل ممکن خواهد 
بود. دهه فجر یک جشن ملی اســت. وی با تأکید بر فضاســازی اداره ها، مدارس و همه اماکن 
عمومی و نقاط شهری و روستایی، افزود: مردم باید بدانند در ۴۶ سال گذشته انقلاب اسلامی چه 
خدماتی را به آنها داده است؛ بنابراین، یکی از کارهای مهمی که رؤسای اداره ها باید در ایام دهه فجر 
انجام دهند تبیین دستاوردها و خدمات انقلاب اسلامی با مشارکت رسانه های شهرستان خواهد 
بود.  فرماندار اردستان با بیان اینکه ۲۸ کمیته تخصصی به منظور برگزاری هرچه باشکوه تر برنامه های 
بزرگداشت دهه فجر در شهرستان اردستان تشکیل شده است، گفت: مردم اردستان نیاز دارند یک  
مقدار نشاط اجتماعی در جامعه افزایش پیدا کند. حیدری با انتقاد از گزارش عملکرد برخی مدیران 
اداره های این شهرســتان گفت: رئیس اداره گزارش می دهد که ۱۲۰۰ اشتغال جدید در شهرستان 
ایجاد کردیم یا ۸۵ درصد تعهد اشتغال محقق شده در صورتی که در واقعیت آن چیزی که مشاهده 
می کنیم با این ادعاها همخوانی ندارد. وی اظهارکرد: مردم این شهرستان از آماردهی برخی مسئولان 
سردرگم هستند و متوجه نیســتند این آمار و گزارش هایی که داده می شود چه نتیجه ای داشته 
است. ایام دهه فجر یک سری برنامه ها اجرایی شود که مردم آنها را حس کنند و نشاط را در جامعه 
متوجه شوند. فرماندار اردستان با بیان اینکه در روزهای گذشته با برخی مدیران کل استان تماس 
گرفتم و عذر برخی مدیران شهرستان را خواستم، گفت: نمی شود فردی در اردستان مسئولیت قبول 
کرده باشد، ولی کار مردم بلاتکلیف باشــد. وی با خطاب قرار دادن مسئولان شهرستان تأکید کرد: 
خودتان که نمی توانید کار خبری و رســانه ای انجام دهید پس حداقل ارتباط خودتان با رسانه ها را 

تقویت کنید و از انتقاد و پیشنهادات خبرنگاران ناراحت نشوید.

رئیس بیمارستان یثربی کاشان به ابهامات پاسخ داد

شایعات در شهر
رئیس بیمارستان یثربی کاشان به ابهامات مطرح شده در زمینه این بیمارستان توضیحاتی را ارائه داد.

به گزارش »تسنیم«، در فضای مجازی ابهاماتی برای بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان مطرح شده بود که 
در این زمینه خبرنگار »تســنیم« با رئیس این بیمارستان به گفت وگو نشســت و توضیحاتی در این زمینه 
ارائه کرد. مصطفی سروی زاده در گفت وگو با »تسنیم«، اظهار کرد: به اســتناد تبصره ۲ ماده ۵۶ آیین نامه 
استانداردســازی تابلو، مهر و غیره مؤسسات پزشکی، بیمارســتان هایی که دارای حداقل سه بخش فوق 

تخصصی باشند، می توانند از عنوان بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی استفاده کنند. 
وی در خصوص مجوز بیمارستان تصریح کرد: پروانه بهره برداری بیمارســتان یثربی و بارکد QR یا همان 
رمزینه درج شده در این پروانه، محتوای تمامی بخش های تخصصی و فوق تخصصی بیمارستان به همراه 

تاریخ صدور مجوز آن ها از سوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی است.
ســروی زاده گفت: طبق نامه طاهر موهبتی، معاون وقــت برنامه ریزی، هماهنگی و امــور حقوقی وزارت 
بهداشت و همچنین نظریه صریح اداره کل امور حقوقی وزارت بهداشت در سال ۱39۵، بیمارستان هایی که 
توسط شرکت های زیرمجموعه هیئت امنای صرفه جویی ارزی تأســیس و اداره می شوند، مشمول تعرفه 
خصوصی خواهند بود که بیمارســتان آیت ا... یثربی کاشان نیز با جمیع شــرایط پیش گفت مشمول این 

تعرفه است.
رئیس بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان در ادامه در خصوص سابقه راه اندازی این بیمارستان، گفت: اولین 
قرارداد برای احداث بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان در ســال ۱3۸9، میان دانشگاه علوم پزشکی کاشان 
به ریاســت وقت این دانشــگاه محمدرضا نیکبخت و مؤسسه خدماتی عمران کاشــان به ریاست مهدی 

طباطبایی نیا امضا شد.
وی با اشاره به اینکه بر اساس این توافق نامه، مؤسسه خدماتی عمران کاشان متعهد به ساخت بیمارستان در 
زمینی به پیشنهاد دانشگاه علوم پزشکی کاشان شد و دانشگاه موظف به تجهیز و راه اندازی این بیمارستان 
شد، تصریح کرد: بر همین اساس، اداره بیمارستان نیز به صورت هیئت امنایی متشکل از نمایندگان مؤسسه 

خدماتی عمران کاشان و دانشگاه علوم پزشکی کاشان به تصویب رسید.
رئیس بیمارستان آیت ا... یثربی خاطرنشان کرد: از زمان این توافق نامه تاکنون، همه رؤسای وقت دانشگاه 
در همه دوره ها از جمله کورش ســاکی، رئیس سابق دانشــگاه علوم پزشکی کاشــان عضو هیئت مدیره 

بیمارستان یثربی هستند.
سروی زاده ضمن اشاره به جزئیات ســاخت بیمارســتان آیت ا... یثربی، افزود: عملیات عمرانی ساخت 
بیمارستان آیت ا... یثربی در مردادماه ۱3۸9 آغاز و پس از چند سال در زمان محمدحسین اعرابی، رئیس 

وقت دانشگاه علوم پزشکی کاشان در سال ۱393به اتمام رسید.
وی خاطرنشــان کرد: با بازدید داود دانش جعفری، مشــاور عالی اقتصادی وزیر وقت بهداشت در ابتدای 
سال ۱39۴ از ســاختمان مذکور که هنوز به بهره برداری نرسیده بود، پیشــنهادی از سوی وی مبنی بر اداره 
بیمارستان توسط مؤسسه محب سلامت به وزیر بهداشت ارائه می شود که مورد موافقت و امضای قاضی زاده 
هاشمی، وزیر وقت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و محمدحسین اعرابی، رئیس وقت دانشگاه علوم 

پزشکی کاشان قرار می گیرد.
سروی زاده، گفت: در سال 9۴ وزیر وقت بهداشت با توســعه بخش های بیمارستان نظیر داخلی، جراحی، 
ICU ، زنان و زایمان و نوزادان و غیره موافقت کرد و در تاریخ ۱۴ تیرمــاه ۱39۵ قرارداد صلحی فی ما بین 

مؤسسه خدماتی عمران کاشــان و مؤسسه محب سلامت وابســته به هیئت امنای ارزی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی تنظیم می شود تا تمامی اعیانی بیمارستان و تجهیزات آن به مؤسسه محب صلح 
شود که به امضای وزیر وقت بهداشت قاضی زاده هاشمی و محمدحسین اعرابی، رئیس وقت دانشگاه نیز 
می رسد. رئیس بیمارستان آیت  ا... یثربی کاشان ضمن اشاره به تصویب اساسنامه مؤسسه محب کاشان 
خاطرنشان کرد: در تاریخ ۲۴ خرداد ۱39۵ اساسنامه مؤسســه محب سلامت کاشان، در اداره ثبت اسناد 

مورد پذیرش نهایی قرار می گیرد.
وی  در خصوص تجهیزات بیمارســتان تأکید کرد: دســتگاه رادیوتراپی که در حال حاضر ارزش حدود 3۰۰ 
میلیارد تومان دارد و بخشی از تجهیزات بخش شیمی درمانی در سال ۱39۴ توسط مؤسسه خدماتی عمران 

کاشان خریداری شده است.
ســروی زاده افزود: هیئت امنای ارزی نیز در ســال ۱39۵ مبلــغ ۱۱ میلیارد تومان بــرای خرید تجهیزات 
بیمارستان هزینه کرده و مابقی تجهیزات موجود در بیمارستان که از مجهزترین دستگاه ها در درمان سرطان، 
جراحی های قلب و آنژیوگرافی و به روزترین تجهیزات جراحی لاپاراســکوپی، اورولوژی و چشــم پزشکی 
بوده و موجب سرآمد بودن این بیمارستان در منطقه است، تاکنون از سوی مؤسسه محب سلامت کاشان 

خریداری شده است.
رئیس بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان، گفت: در سیزدهمین جلسه هیئت مدیره مؤسسه محب سلامت 
ایرانیان با حضور ســید محمدهادی ایازی، معاون اجتماعی وزارت بهداشت، سید عباس حسنی، رئیس 
هیئت امنای صرفه جویی ارزی و... و با حضور حمیدرضا مؤمنیان، فرماندار وقت کاشــان و اعضای هیئت 

مدیره محب سلامت کاشان از جمله محمدحسین اعرابی در تاریخ ۲۰ مرداد ۱39۵ مصوب شد حداکثر دو 
نفر از اعضای هیئت مدیره مؤسسه محب سلامت کاشان منتخب دانشگاه باشد که ریاست وقت دانشگاه 

در هر دوره به عنوان یک عضو و عضو دیگر توسط ایشان معرفی می شود.
وی خاطرنشان کرد: در همین راستا و به استناد نامه سیدحسین صفوی، رئیس هیئت امنای صرفه جویی 
ارزی وزارت بهداشت در تاریخ دهم دی ماه ۱۴۰۲، با توجه به مکاتبات و مذاکرات با مسئولین وقت دانشگاه 
علوم پزشکی کاشان، کورش ساکی، رئیس وقت دانشگاه و نجات خیری پور، معاون وقت توسعه مدیریت 
و منابع دانشــگاه به عنوان دو نفر عضو هیئت مدیره مؤسســه محب سلامت کاشــان یا همان بیمارستان 

یثربی معرفی شده اند.
سروی زاده در ادامه گفت: با توجه به اینکه زمین بیمارســتان متعلق به دانشگاه علوم پزشکی کاشان بوده 
قرارداد اجاره ای فی مابین دانشگاه علوم پزشکی کاشان و مؤسسه محب سلامت کاشان از تاریخ اول مرداد 
ماه ۱39۵ به مدت ۲۰ سال توسط قاضی زاده هاشــمی وزیر وقت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی امضا 

شده است و اجاره بهای زمین به صورت سالانه طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری تعیین می شود.
رئیس بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان در خصوص هزینه های آب، برق و گاز این بیمارستان، گفت: انشعاب 
آب بیمارستان مســتقل بوده و هزینه های برق و گاز اشتراکی با دانشگاه تا پایان ســال ۱۴۰۰ به دانشگاه 
پرداخت شده و سال های بعد علی رغم مکاتبه های مکرر بیمارستان با کورش ساکی، از سوی دانشگاه مبلغی 
برای پرداخت به این بیمارستان اعلام نشده است، در حالی که با توجه به اینکه بیمارستان از دانشگاه علوم 

پزشکی کاشان بابت هزینه درمان بیماران تصادفی دارای مطالبات قابل توجهی است.
وی تصریح کرد: همچنین علی رغم مکاتبه های مکرر بیمارســتان در زمان ریاســت کورش ساکی مبنی بر 
تهاتر بدهی اجاره بها با مطالبات متعدد ما از دانشگاه علوم پزشکی کاشان به این بیمارستان هیچ پاسخی 

داده نشده است.
سروی زاده در ادامه گفت: در سال 97 گزارشی از سوی سازمان بازررسی کل کشور به دادگستری کل استان 
اصفهان با موضوع شــکایت از عوامل هیئت مدیره مبنی بر مشــارکت در انتقال مال غیر و قبول صلح مال 
غیر مربوط به بیمارستان فوق تخصصی آیت ا... یثربی تسلیم می شــود که دادگستری با تشکیل جلسه و 
فراخوانی هیئت مدیره مؤسسه محب سلامت و بررسی مستندات ارائه شده از سوی این مؤسسه به دادگاه، 

حکم تبرئه و قرار منع تعقیب برای عوامل مؤسسه را صادر می کند.
وی تصریح کرد: در بخش دیگری از این حکم آمده »تمامی ۱۲ هزار متر اعیانی احداثی و تأسیسات مربوطه 
یا تمام تجهیزات پزشکی و لوازم اداری« که اعیانی و تجهیزات توسط خیر و بهره بردار تأمین شده، دلیلی بر 
مالکیت دولت یا دانشگاه به موضوع صلح نداشته، چرا که دولت مبادرت به احداث بنا و تجهیز بیمارستان 

نکرده تا مالک آن محسوب شود.
رئیس بیمارستان آیت ا... یثربی کاشان تأکید کرد: در ۲۸ اردیبهشت ۱39۸، رئیس هیئت امنای صرفه جویی 
ارزی وزارت بهداشت بر اســاس سیاســت های ابلاغی این وزارت خانه در آن زمان، طی نامه ای رسمی به 
رئیس وقت دانشگاه علوم پزشکی کاشان دستور داد نسبت به واگذاری بیمارستان یثربی کاشان به دانشگاه 
اقدام کند. وی افزود: مجدداً هیئت امنای ارزی در تاریخ 3۱ اردیبهشــت ۱39۸ یعنی چهار روز پس از نامه 
قبلی طی نامه دیگری با اشــاره به مفاد قرارداد صلح مورخ ۱۴ تیرماه ۱39۵، قضیه واگذاری بیمارســتان 
محب سلامت کاشان به مجموعه های دیگر از جمله دانشگاه علوم پزشکی کاشان را منتفی اعلام می کند.

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان با اشاره به ساخت 
7۰ درصد مدارس توســط خیران و درخواســت از 
آنها برای ورود بــه حوزه مرمت مدارس فرســوده 
گفت: لازم اســت کارگروه یا شــورایی بــه منظور 
سیاست گذاری در حوزه هوش مصنوعی در آموزش 
و پرورش نیز شکل گرفته و از این ظرفیت استفاده 

شود.
به گزارش »تسنیم«، مجتبی راعی در جلسه شورای 
اداری آموزش و پرورش شهرســتان کاشان گفت: 
برنامه ریزی لازم با بهره گیری از ظرفیت های موجود 
برای توســعه آموزش و رفع مشــکلات آموزشــی 
ضروری اســت. وی در بحث فرســودگی مدارس 
شهرستان کاشــان تأکید کرد: بخشــی از مدارس 

شهرستان کاشان فرسوده شــده و نیاز به بازسازی 
و مرمت دارد که لازم اســت با تبیین درست شرایط 
برای خیرین از ظرفیت آنها در این امر نیز اســتفاده 
شود. راعی با اشاره به ســاخت 7۰ درصد مدارس 
شهرستان توســط خیرین نیک اندیش در کاشان 
خاطرنشان کرد: خیران کاشانی در بحث بازسازی 
و مرمت نیز می توانند برخی از مدارس را همراهی و 

کمک کنند تا شرایط مدارس بهبود پیدا کند.
سرپرست فرمانداری ویژه کاشــان افزود: توسعه 
مدارس و آموزش باید بر مبنای عدالت آموزشــی 
ترویج یابد و با توزیع یکســان مــکان مدارس در 
مناطــق مختلف به صورت یکســان یا بر اســاس 
جمعیــت بهره مند شــوند. در این راســتا افزایش 

فضاهای آموزشی در محدوده مسکن ملی نیز باید 
مورد توجه قرار گیرد. راعی به اهمیت ترویج هوش 
مصنوعی نیز اشــاره  کرد و افزود: با توجه به تأکید 
اســتاندار اصفهان بر توجه به هوش مصنوعی، لازم 
است کارگروه یا شورایی به منظور سیاست گذاری در 
حوزه هوش مصنوعی در آموزش و پرورش شــکل 
گرفته و از این ظرفیت به شــکل مطلوب استفاده 

شود.

خیران کاشانی به حوزه مرمت مدارس نیز  ورود کنند

سرپرست فرمانداری کاشان با هشدار نسبت به پیری جمعیت گفت: در راستای تشویق فرزندآوری بانک های کاشان در پرداخت تسهیلات فرزندآوری همکاری 
کنند. مجتبی راعی در سومین جلســه قرارگاه جمعیت اظهار کرد: یکی از مشــوقاتی که دولت برای تشــویق مردم به فرزندآوری و ازدواج قرار داده تسهیلات 
قرض الحسنه است که از سوی بانک مرکزی و تأیید بانک های عامل به متقاضیان پرداخت می  شود. وی با بیان اینکه انتظار می رود در رابطه با پرداخت تسهیلات 
فرزندآوری تسهیل و همکاری لازم معمول شود، افزود: همکاری بانک های شهرستان کاشان در پرداخت تسهیلات ازدواج و فرزندآوری ضروری است و باید در 
این زمینه تمام تلاش خود را به کار گیرند. راعی تصریح کرد: با روند پیش رو و عدم تحقق جوانی جمعیت، در آینده نزدیک با پیری جمعیت و کهن سالی در سطح 
جامعه مواجه می شویم که لازم است فرهنگ سازی، تدابیر لازم و قوانین حمایتی در این خصوص به مرحله عملیاتی و اجرایی برسد. سرپرست فرمانداری کاشان 
خاطرنشــان کرد: یکی از مراکزی که می توانند در امر ازدواج و فرزندآوری موفق باشد جامعه کارگری اســت که باید تدابیر لازم برای اموزش و ایجاد بسته های 
حمایتی برای برخی صنایعی که نیروی کار خانم بیشتری دارند در نظر گرفته و از سوی دســتگاه ها حمایت شود. وی با بیان اینکه قانون جوانی جمعیت باید با 
جدیت دنبال شود، تصریح کرد: علاوه بر اقدامات دولت، باید کنشگران اجتماعی و گروه های مردمی نیز پای کار بیایند و حساسیت موضوع را درک و نسبت به 

این امر دغدغه داشته باشند.

خبر روز لزوم همکاری بانک های کاشان در پرداخت وام فرزندآوری

عکس خبر

برگزاری رزمایش مشترک 
طرح زمستانی اصفهان و 

شهرکرد 
فرمانده پلیس راه استان اصفهان گفت: 
برای افزایش آمادگی نیرو های امدادی 
و دستگاه های خدمات رسان جاده ای 
رزمایــش مشــترک بین پلیــس راه 
استان اصفهان و پلیس راه استان چهار 
محال و بختیاری و ادارات راهداری و 

خدمات رسان برگزار شد.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج 
کاشان خبرداد

تألیف ۳۰ کتاب حوزه 
دفاع مقدس در کاشان

فرمانده ناحیه مقاومت بســیج کاشان از 
تألیــف 3۰ کتاب حوزه دفــاع مقدس در 
کاشان در قالب کنگره ملی شهدای کاشان 

خبر داد.
ســرهنگ کریــم اکبــری در گفت وگــو 
بــا »تســنیم«، با اشــاره بــه اقدامات و 
برنامه های کمیته های کنگره ملی شهدای 
کاشــان، اظهــار کــرد: مهمتریــن آن ها 
برنامه نمایش میدانی ســفیران عشــق 
و تألیف 3۰ جلــد کتاب جدیــد در حوزه 
دفاع مقدس بود. وی با اشاره به ساخت 
فیلم ســینمایی شهید ســعید طوقانی و 
مستندهای تلویزیونی افزود: برنامه های 
قرآنی محفل، ســفرهای نمایشگاهی و 
جمع آوری بیش از یک میلیون ســند در 
حوزه دفــاع مقدس و مقاومــت از دیگر 

اقدامات بوده است.
دبیر کنگره ملی شــهدای کاشان از تقدیم 
۴۰۰۰ لوح یادبود تصویر شهدای شهرستان 
کاشان به خانواده معظم شهدا و ایثارگران 
و جانبازان و غیره خبر داد و خاطرنشــان 
کرد: همه دستگاه های اداری شهرستان 
کاشان برای برگزاری هر چه بهتر اجلاسیه 

پایانی تمام تلاش خود را به کار گرفتند. 
وی با اشــاره به هماهنگی هــای صورت 
گرفته با مسئولان استانی جهت برگزاری 
اجلاســیه پایانــی کنگره ملی شــهدای 
کاشان در چهار بهمن ماه سال جاری گفت: 
اجلاسیه پایانی کنگره ملی شهدای کاشان 
در مصلای بقیه الاعظم)عج( کاشان چهارم 

بهمن برگزار می شود.
اکبری با بیان اینکه اقدامات بســیار قابل 
توجهی برای کنگره  ملی شــهدای کاشان 
از سوی دستگاه های مختلف برگزار شده 
است، تصریح کرد: اقدامات صورت گرفته 
در دیداری با رهبر معظم انقلاب و با حضور 
جمعی به نمایندگی از مردم دارالمؤمنین 

کاشان ارائه شود.

اخبار

استان

عکس: خبرگزاری صدا و سیما



معاون وزیر نفت در امور گاز:

 افزایش مصرف گاز  و کاهش منابع نقدینگی چالشی 
جدی است

معاون وزیر نفت در امور گاز با اشــاره به اینکه فراموش نکنید که زمستان هنوز به پایان نرسیده و 
برخی صنایع با محدودیت هایی روبه رو هستند، گفت: در این شرایط سخت زمستانی و افزایش 
مصرف، کاهش منابع نقدینگی چالشی جدی به شمار می آید و باید تلاش کنیم با مدیریت صحیح 

نقدینگی، از بروز مشکلات بیشتر جلوگیری کنیم.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا« و به نقل از روابط عمومی شــرکت ملی گاز ایران، ســعید توکلی در 
بیست وسومین نشست هماهنگی سوخت زمســتانی داخلی با حضور مدیران ستادی و مدیران 
عامل شــرکت های گاز اســتانی به صورت ویدیوکنفرانســی برگزارشــد، اظهار کرد: اکنون زمان 
بخشی نگری نیست، فقط تعامل بین ارکان مختلف، تدابیر اتخاذشده و همکاری های انجام شده 

در همه بخش های دولت، می تواند ما را از این شرایط ناترازی به سلامت عبور دهد. 
وی با اشاره به مدیریت مناسب اســتانداران در تعامل با مدیران عامل گازهای استانی در بخش 
تحویل گاز به صنایع و بخش های مختلف، خاطرنشــان کرد: فراموش نکنید که زمســتان هنوز 
به پایان نرســیده و برخی صنایع با محدودیت هایی روبه رو هســتند، هرچند وضعیت نسبت به 
سال های گذشته تفاوت چندانی نکرده، اما پایداری سرما و تراکم مصرف سبب ایجاد مشکلاتی 

شده است.
مدیرعامل شــرکت ملی گاز ایران گفت: اکنون همــه ارکان حاکمیت پذیرفته انــد که ناترازی ها 
موضوعی نیســت که فقط مربوط به امروز یا دیروز بوده باشد، بلکه این مهم در سال های گذشته 
ریشــه دارد؛ بنابراین، باید بر آینده و برنامه ریزی برای بهبود وضعیت منابع گاز کشور تمرکز کرد. 
توکلی تمرکز اصلی این نشست را بر تداوم مدیریت مصرف و جلوگیری از مقایسه نادرست مقدار 
تحویل گاز میان استان ها دانست و خاطرنشان کرد: نباید تصور کنیم برخی استان ها کمتر و برخی 
بیشــتر گاز دریافت می کنند، چراکه تخصیص گاز به صنایع بر اســاس نظر وزارت صمت انجام 

می شود، ضمن آنکه هدف اصلی ما کمک به شهرک های صنعتی است. 
وی وصول مطالبات را یکی از مســائل حیاتی در مدیریت منابع گاز دانســت و ادامه داد: در این 
زمینه مدیران عامل استان ها باید به طور دقیق ابعاد عملکردی شرکت را در اختیار داشته باشند و 
برای وصول مطالبات اقدام کنند، چراکه اگر منابع مالی به درستی مدیریت نشود، نمی توان انتظار 

داشت شرکت به خوبی عمل کند.

پولی به حساب های غیررسمی واریز نشود
معاون وزیر نفت در امور گاز افزود: لازم اســت کارکنان باتجربه در این رابطه نظارت داشته باشند 
تا بتوانند به طور مؤثر با مشــترکان بدهکار تعامل برقرار کنند. توکلی با اشاره به اینکه اکنون برخی 
مشترکان به دلیل نداشــتن آگاهی از قوانین و مقررات، در پرداخت بدهی های خود تأخیر دارند، 
ادامه داد: لازم است پیام های روشنی به مردم ارسال شود تا آنها از وضع خود مطلع شوند و بدانند 
که هیچ کس نباید پولی را به حســاب های غیررســمی واریز کند همچنین باید توجه داشت که 
هزینه های خدمات گازرســانی چند برابر هزینه دریافتی از مشترکان است. برای مثال هم اکنون 
هزینه ســرانه ای که برای انشعاب های گاز دریافت می شود، نســبت به هزینه های واقعی بسیار 

پایین تر است. 
وی خاطرنشــان کرد: تغییرات در آرایش منابع انرژی، موضوعی طبیعی و نشان دهنده اهمیت 
به منابع کشور است. اکنون در دنیا، زغال ســنگ به عنوان یکی از مهم ترین سوخت های فسیلی 
مطرح است و ما نیز باید به منابع و معادن آن توجه بیشتری داشــته باشیم. مدیرعامل شرکت 
ملی گاز ایران با تأکید بر کاهش ورودی نقدینگی شرکت گفت: نیاز به بررسی و تعریف پروژه های 
جدید داریم، در این شرایط سخت زمســتانی و افزایش مصرف، کاهش منابع نقدینگی چالشی 
جدی به شــمار می آید و باید تلاش کنیم با مدیریت صحیح نقدینگی، از بروز مشــکلات بیشتر 

جلوگیری کنیم.

استاندار اصفهان گفت: گوش شنوا و صدای رســای کارگران استان در 
انتقال مطالبات و درخواست های آنها به تهران خواهیم بود. به گزارش 
»ایرنا«، مهدی جمالی نژاد در نشســت مشترک با تشکل های کارگری 
استان اصفهان اظهار کرد: مسائل بسیاری در حوزه های مختلف استان 
وجود دارد که یکسری از این مشکلات، طبیعی و بعضی از آنها هم خارجی 
و داخلی است. وی ادامه داد: ناترازی انرژی و قطع گاز و برق شرایطی 
سختی را در کل کشور به وجود آورده است که استان صنعتی ما با شرایط 

سختی در این زمینه مواجه است.
اســتاندار اصفهان اظهار کرد: به رغم وجود این مسائل، بسیاری از این 
مشــکلات از جمله تنش های آبــی و ناترازی انرژی قابل حل اســت. 
وی با اشاره به شاخص های بالای اصفهان در حوزه تورم، نرخ فلاکت و 
سرمایه گریزی تصریح کرد: همه اینها شرایطی سختی را برای استان به 
وجود آورده است. جمالی نژاد خاطرنشان کرد: جلسه های کارشناسی 
بسیاری برای رفع مشکلات برگزار شده است و با کمک یک تیم اقتصادی 
درتلاشیم تا از این فضا خارج شــویم و اگر دست به دست هم دهیم و 
درد مشترک داشته باشیم، می توانیم بسیاری از مشکلات استان را حل 
کنیم. وی افزود: ما آمادگی کامل برای حل مشکلات تشکل های کارگری 
استان را داریم و از انجام هر کاری که در توانمان باشد، کوتاهی نخواهیم 

کرد. استاندار اصفهان با اشاره به اینکه مسائل را باید به صورت »موضوع 
محور« پیگیری و حل کنیم، بیان کرد: بســیاری از موضوع های داخلی 
استان قابل حل است و آمادگی لازم برای پیگیری مسائل خارج از استان 
را هم داریم. وی گفت: باید از ظرفیت خیران اصفهانی در داخل و خارج 
از استان نیز برای حل مسائل منطقه استفاده کرد. جمالی نژاد ادامه داد: 
خیریه های فعالی در زمینه درمان در اصفهــان وجود دارد که می توانند 
مشکلات کارگران و بازنشستگان استان را در این زمینه حل کنند. وی از 
تشکل های کارگری استان خواست که ارتباط خود را با استانداری قطع 
نکنند تا از این طریق بتوان مسائل را به صورت موضوعی حل و فصل کرد.

معاون اجتماعی و سیاسی استانداری اصفهان نیز در این نشست گفت: 
کارگران بیشــترین خدمات را به جامعه ارائه می دهنــد اما از کمترین 
خدمت و رفاهیات برخوردارند. ایوب درویشــی افزود: بخش کارگری 
اصفهان از ســاختار نظام مندی برخوردار است و مدیریت استان باید از 
این بستر و ظرفیت به خوبی استفاده کند. وی ادامه داد: تصمیم گیری 
برای حل بسیاری از مشکلات در حوزه ملی انجام می شود و باید مسائل 
را به صورت کارشناسی شده به مسئولان سطح ملی ارائه دهیم و حق و 
حقوق استان را مطالبه کنیم. درویشی اظهار کرد: نحوه ارتباط و چگونگی 
برگزاری اینگونه جلسات را در آینده تنظیم خواهیم کرد و جلسات دوره ای 

را با حضور استاندار بر اســاس نیاز برگزار خواهیم کرد. وی اضافه کرد: 
نماینده مطلعی از تشکل های کارگری استان در همه جلسات کمیسیون 
کارگری اســتان حضور خواهد داشــت. معاون اجتماعی و سیاســی 
استانداری اصفهان گفت: باید ســطح مهارت کارگران استان را با کمک 

سازمان فنی و حرفه ای ارتقا دهیم و آنها را برای بازار کار آماده کنیم.
مدیر اجرایی »خانه کارگر« اصفهان نیز در این نشست گفت: خانه کارگر 
یک تشــکیلات مردم نهاد غیردولتی اســت که در زمینه های مختلف 
فعالیت می کند و تا سال گذشته فعالیت سیاسی هم انجام می دادیم که 
با تغییر اساسنامه، فعالیت های سیاسی این مجموعه به حزب اسلامی 
کار واگذار شد. حمیدرضا امینی با بیان اینکه در زمان حاضر فعالیت های 
آموزشــی، خدماتی و صنفی به مجموعه کارگران و بازنشســتگان ارائه 
می شود، خاطرنشــان کرد: کارگران در دوران پیروزی انقلاب اسلامی و 
دفاع مقدس نقش بسیار ارزنده و شایســته ای را ایفا کردند. وی ادامه 
داد: حدود ۲۸ درصد از شهدای اســتان معادل بیش از 6400 شهید از 
جامعه کارگری هستند. امینی خاطرنشان کرد: کارگران و بازنشستگان 
ما امروز مسئولان و نمایندگان مجلس را در باره تصمیمات که می گیرند 
و نقطه نظراتی که ارائه می دهند، به چالش می کشــند. وی افزود: ۵4 
درصد جمعیت کشور و ۷۳ درصد جمعیت استان تحت پوشش تأمین 
اجتماعی هستند؛ بنابراین، می طلبد که به این قشر مظلوم، شریف و زجر 
کشیده و در عین حال نجیب و بردبار، توجه بیشتری شود. مدیر اجرایی 
خانه کارگر اصفهان تصریح کرد: امــروز فاصله عمیقی بین حاکمیت و 
جامعه کارگری و بازنشستگی ایجاد شده و کمترین انتظار ما این است 
که این فاصله در استان اصفهان کم شود. نقش حاکمیت این است که 
جامعه کارگری را تقویت کنند و ارتباط بیشتری با این قشر داشته باشند 
که راه های بســیاری برای برقراری این ارتباط وجود دارد. امینی اظهار 
افزود: باید یک نفر از این مجموعه به عنوان مشاور یا رابط در استانداری 
حضور یابد و نماینده این قشــر عظیم در جلسات تصمیم گیری استان 

حضور باشد.
به گزارش »ایرنا«، نشســت مشترک اســتاندار اصفهان با تشکل های 
کارگری استان، چهارشنبه گذشــته در اســتانداری برگزار شد. در این 
نشست دبیر و اعضای هیئت اجرایی خانه کارگر، دبیر کانون بازنشستگان 
و مستمری بگیران تأمین اجتماعی استان، رئیس و اعضای هیئت مدیره 
کانون بازنشستگان و مستمری بگیران کلانشهر اصفهان، دبیر و اعضای 
کانون شوراهای اسلامی کار استان، رئیس کمیته بیمه و درمان و اعضای 
این کمیته، رئیس اتحادیه زنان خانه کارگــر و اعضای کمیته نظارت و 
ارزشیابی خانه کارگر، هیئت رئیسه شورای سیاستگذاری خانه کارگر و 

رئیس مرکز آموزش علمی و کاربردی خانه کارگر حضور داشتند.
جمعیت زیر پوشش ســازمان تأمین اجتماعی در سطح کشور در سال 
گذشته حدود 4۳ میلیون نفر و در استان اصفهان افزون بر سه میلیون 
و ۸00 هزار نفر بود که بیش از یک میلیون و ۲00 هزار نفر از آنها بیمه شده 
اصلی هستند. اصفهان بعد از تهران، بیشترین تعداد بازنشستگان تأمین 

اجتماعی را در سطح کشور دارد.

نماینده کارگران در شــورای عالی کار گفت: آنچه در 
بحث تأمین دستمزد اهمیت دارد و باید مبنا باشد، 
تأمین معیشــت و تعیین قیمت ســبد معیشتی 
کارگران است.  نخستین جلسه شــورای عالی کار 
برای تعیین دســتمزد ســال ۱404 با حضور وزیر 
تعاون، معاون روابط کار، نمایندگان وزاری اقتصاد 
و صمت، نمایندگان کارگری و کارفرمایی و ذینفعان 
این حوزه برگزار شد. اسعد صالحی، نماینده کارگران 

در شــورای عالــی کار درباره جزییات این جلســه 
گفت: نگاه وزیر تعاون بــه موضوع کارگری و قانون 
سه جانبه گرایی، وسیع اســت و نگاه وی این است 
که از شرکای اجتماعی به درســتی استفاده کند و 
نظرات همه برای او قابل احترام است. وزیر تعاون 
در جلســه اعلام کرد پیشــنهادات خود را همراه با 
راه حل به شورای عالی اعلام کنیم و معاون روابط کار 
نیز نگاه کامل به کارفرما و هم کارگری دارد تا حقی از 
کسی ضایع نشود. وی تأکید کرد: آنچه به نمایندگی 
از جامعه کارگری انتظار داریم، اجرای قانون است، 
پارســال افزایش ۳۵ درصدی حقوق مصوب شد 
اما این ۳۵ درصــد در بخش حق مســکن اعمال 

نشد. تقاضای ما این اســت که برای اجرای قانون، 
۳۵ درصد افزایش حق مسکن برای ۱0 ماه باید در 
نظر گرفته شود و به کارگران پرداخت شود. صالحی 
دربــاره اینکه در این جلســه درباره عــدد افزایش 
دستمزد نیز صحبتی مطرح شد یا نه، افزود: با توجه 
به کاهش قدرت خرید مردم، فقط افزایش حقوق 
چاره ساز نیست و باید معیشت کارگران مبنای عمل 
باشد. در قدم نخست باید خرج ماهیانه یک کارگر را 
محاسبه کنیم و بر اساس آن سبد معیشتی، دیگر 
مشکلات را نیز حل کنیم. قدم بعدی احیای ستاد 
بن اســت؛ توقع داریم بن کارگری دوباره احیا شود 

چرا که بسیاری از مشکلات را حل می کند.

نماینده کارگران در شورای عالی کار:

اولویت جامعه کارگری تعیین قیمت سبد معیشتی است

خبر روز

ناظر گمرکات استان هرمزگان:

رسوب خودرو در گمرک نداریم
ناظر گمرکات استان هرمزگان از افزایش ۳0 درصدی درآمد گمرک این استان در سال جاری خبر داد 
و اعلام کرد: رسوب خودرو در گمرک استان هرمزگان نداریم و موجودی کالاهای رسوبی و تملیکی 
نیز به صفر رسیده است. به گزارش »ایســنا«، محمدرضا آگاهی، مدیرکل گمرک شهید رجایی در 
نشستی خبری با اشاره به اینکه این اســتان ۱6 گمرک دارد، اظهار کرد: گمرکات استان هرمزگان 
شامل پنج اداره از قبیل گمرک شهید رجایی، شــهید باهنر، بندر لنگه، قشم و کیش می شود. وی 
افزود: ۵0 درصد صادرات و واردات کشــور در گمرکات اســتان هرمزگان انجام می شود و 66 هزار 
میلیارد تومان درآمد گمرک استان هرمزگان طی ۹ ماهه امسال بوده که ۳0 درصد نسبت به مدت 
مشابه پارسال افزایش یافته است که 4۲ درصد درآمد کل گمرک کشور را شامل می شود. همچنین 

۲۲ هزار میلیارد تومان هم ضمانت نامه  داریم که آخر سال وصول و به درآمد اضافه می شود.
آگاهی با بیان اینکه گمرک شهید رجایی به صورت شبانه روزی فعال است، گفت: هرمزگان بیشترین 
حجم تجارت خارجی را در بین استان های دیگر داشته است. حجم واردات در ۹ ماهه امسال معادل 
شش میلیون و ۱۵۲ هزار و ۱۱۵ تن به ارزش ۱۵ میلیارد و ۳۵0 میلیون دلار بوده که ۹ درصد از لحاظ 
تناژ و ۵ درصد از نظر ارزش کاهش داشته است. وی افزود: صادرات غیر نفتی بیش از ۳۱ میلیون و 
۵۲۵ هزار تن به ارزش هشت میلیارد و ۸۲۹ میلیون دلار بوده که در ۹ ماهه امسال یک درصد از نظر 
ارزش افزایش یافته است. به گفته ناظر گمرکات استان هرمزگان، عمده صادرات گمرکات استان 
به کشورهای چین، امارات، عمان و هند و ترکیه است. همچنین عمده واردات از کشورهای چین، 
امارات، آلمان، هند و ترکیه انجام می شــود. وی ادامه داد: ترانزیــت خارجی ۹ ماهه چهار میلیون 
و ۹۸۳ هزار تن بوده که نسبت به مدت مشابه پارســال ۱۵ درصد از نظر تناژ افزایش داشته است. 
ترانزیت داخلی نیز معادل ۷۱۳ هزار و ۵۳۲ تن بوده که ۳6 درصد افزایش وزنی داشــته اســت. 
آگاهی همچنین از افزایش ورود و خروج مسافر دریایی به استان خبر داد و گفت: مسافران ورودی 
در سال جاری چهار میلیون و ۷۱۷ هزار نفر بوده اند که ۵ درصد افزایش را نشان می دهد. مسافران 
خروجی نیز چهار میلیون و ۵46 هزار نفر بوده که یک درصد افزایش داشته است. به گفته وی، ۷۸ 
فقره پرونده قاچاق به میزان حدود 600 میلیارد تومان تشکیل شده که نسبت به پارسال ۲4 درصد 

تعداد پرونده ها کاهش یافته که دلیل آن برطرف شدن تعارض قوانین است.

معاون وزیر ارتباطات:

با رفع فیلتر شاهد ریزش کاربران پیام رسان های داخلی 
نبودیم

معاون وزیر ارتباطات و رئیس سازمان فناوری اطلاعات ایران گفت: دولت و وزارت ارتباطات حمایت 
از پیام رسان های داخلی را در دستور کار خود دارد و با رفع فیلتر سکوهای خارجی ریزش کاربران را 
در پیام رسان های داخلی شاهد نبودیم.  به گزارش »ایسنا«، محمد محسن صدر در افتتاحیه یک 
شرکت فناوری اطلاعات ایران اظهار کرد: فلسفه ســازمان فناوری اطلاعات این است که زمینه را 
برای تعالی حوزه فناوری اطلاعات هموار کند و آن را رسالت خود می دانیم و قرار نیست در بسیاری 
از کارها تصدی گری کنیم بلکه باید کاری کنیم تا بخش خصوصی به راحتی بدون اینکه خود را رقیب 
دولت بداند، در این حوزه فعالیت کند. وی افزود: اگر بدون بخش خصوصی به توسعه فکر کنیم راه 
به جایی نخواهیم برد. وقتی مسئله ای کوچک مانند فیلترینگ به یک خاصه ملی تبدیل می شود 
باید پاسخگو باشیم این سبب می شود از توسعه سایر موارد باز بمانیم. یک نگرانی در بحث رفع فیلتر 
در زمینه پیام رسان های داخلی وجود داشت که در صورت رفع محدودیت آنها دچار آسیب می شوند 
اما باید گفت دولت و وزارت ارتباطات حمایت از پیام رســان های داخلی را در دستور کار خود دارد؛ 
بنابراین، توجه به این نکته ضروری است که با رفع فیلتر سکوهای خارجی ریزش کاربران را در پیام 

رسان های داخلی شاهد نبودیم.

با مسئولان

اخبار

مدیرعامل سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی درباره ماینرهای در اختیار این سازمان گفت: طبق مقررات قانونی کالایی که به ظن قاچاق کشف می شود باید 
تحویل اموال تملیکی شود و زمانی که رأی قطعی از سوی دستگاه قضایی صادر شد، باید تعیین تکلیف شود. سیدعبدالمجید اجتهادی با بیان اینکه از سال های 
گذشته تقریباً سیاست واحدی در خصوص ماینرها در کشور وجود نداشته است، اظهار کرد: در سال ۹6 تا ۹۷ ابتدا پرونده های زیای در تعزیرات تشکیل شد اما در 
دولت آیین نامه ای مصوب شد که همه برائت شود، پس از آن باتوجه به نگرانی های توانیر، مقرر شد که پرونده هایی که حکم برائت دارند نیز استرداد نشود. طی 
سه سال گذشته از سوی اموال تملیکی حتی یک دستگاه ماینر فروخته نشد و اگر به دستگاه هایی که با نظارت توانیر و ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز فروخته شده، 
شماره سریال آن مشخص و تحت رصد بوده است. وی با تأکید بر اینکه سیاست سازمان اموال تملیکی در این راستا بود که هیچ ماینری فروش نرود، تصریح 
کرد: باتوجه به ناترازی که وجود دارد، طبق دستور وزیر امور اقتصادی و دارایی تحت هیچ شرایطی ماینر غیرمجاز فروخته نمی شود. اجتهادی بیان کرد: صدور آراء 
برائت برای سازمان دردسرساز شده و سازمان باید در صورت موجود بودن کالا عین آن را استرداد کند، این در حالی است که سازمان اجازه فروش ندارد. وی با بیان 
اینکه برای ماینرها آیین نامه امحا وجود دارد، گفت: تمام امحاها بر اساس مقررات قانونی به صورت فنی انجام می شود، هزینه امحای فنی به مراتب ازبین بردن 
بیشتر است و سازمان در این زمینه متضرر می شود، در امحا، قطعات اصلی از بین می رود و به عنوان آهن قراضه به فروش می رسد و قابل استفاده دوباره نیست.

دستور وزیر اقتصاد برای جلوگیری از فروش ماینرهای غیرمجاز

صادرات کفش ۳۲ درصد 
افزایش یافت

معاون صنایــع عمومی وزارت صمت با 
اشــاره به ظرفیت بالای صنعت کفش 
کشــور، از رشــد ۳۲ درصــدی ارزش 
صادرات کفش طی هشت ماهه امسال 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته بر 
آمادگــی وزارت صمت بــرای افزایش 
صادرات این محصــول به یک میلیون 

دلار در سال تأکید کرد.

عکس خبر

رئیس جمهور:

 توسعه بدون آب
سرابی بیش نیست

رئیس جمهور در جلســه هیئت دولت پس 
از ارائه گــزارش »بررســی وضعیت موجود 
و برنامه هــای آب و فاضــلاب در دولــت 
چهاردهم« از سوی وزیر نیرو، با تأکید بر اینکه 
برای موضوع آب باید با مطالعاتی دقیق و با 
لحاظ همه جنبه ها، نقشه ای جامع تهیه شود، 
اظهار کرد: توســعه بدون آب، سرابی بیش 
نیست. به گزارش »ایراسین« به نقل از پایگاه 
خبری اطلاع رسانی دولت، مسعود پزشکیان 
با بیان اینکه ادامه روند توســعه کشور بدون 
برخورداری از نقشه جامع بلند مدت ۵0 تا ۱00 
ساله آب، نه منطقی و نه اساساً ممکن است، 
افزود: در گزارش ارائه شده برخی راهکارهای 
فوری برای رفع تنش های آبی بعضی مناطق 
ارائه شده، اما همین راهکارها نیز باید مبتنی 
بر راهــکار بلندمدت اصلی ارائه شــوند، والا 
باعث اتلاف منابع، از دست دادن زمان و حتی 
با استفاده نامناسب از منابع محدود فعلی، 
باعث تشدید مشکل در آینده نزدیک خواهند 
شد. پزشــکیان تصریح کرد: بحران کم آبی 
باید به شکلی مؤثر در همه سطوح جامعه و 
با کمک از همه مراجع اجتماعی برای عموم 
تشریح، تا یک عزم ملی برای مدیریت این 
بحران ایجاد شود؛ بدون همراهی جدی همه 
مردم و بخش ها نمی توانیــم این معضل را 
رفع کنیم. رئیس جمهور با اشــاره به بررسی 
موضــوع انتقــال پایتخت از ســوی دولت 
گفت: در نقشــه جامع بلندمــدت آب، باید 
به طور دقیق و مســتند مشخص شود که آیا 
شیرین سازی و انتقال آب راهکار مناسب تری 
اســت یا انتقال جمعیت بــه نزدیک آب یا 
راهکارهای دیگر؟ نباید منابع و بودجه های 
محدود موجود را صرف طرح ها و برنامه هایی 
کنیم که مشــکل را به شــکل اساســی حل 
نمی کنند؛ مــا امروز با تعداد زیادی روســتا 
مواجه هســتیم که با ســختی و هزینه زیاد 
برای آنها آب و برق و گاز برده ایم و مدرســه و 
امکانات دیگر ایجاد کرده ایم، اما روستا نهایتاً 

از جمعیت تخلیه شده است.

شنبه ۲۲ دی ۱۴۰۳ / ۱۰ رجب  ۱۴۴۶ / ۱۱ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۴
اقتصاد

استاندار اصفهان:

من صدای مطالبات کارگران استان هستم



    گردشگری و میراث4

 رشد سریع اجاره های کوتاه مدت در یونان و اسپانیا با تغییر چشم انداز گردشگری، چالش های جدی برای بازار مسکن محلی ایجاد کرده است؛

خانه های توریستی؛ دغدغه ای مشترک
رشد ســریع اجاره های کوتاه مدت در یونان و اسپانیا با تغییر چشم انداز 
گردشگری، چالش های جدی برای بازار مسکن محلی ایجاد کرده است 
و این روند به افزایش قیمت اجاره ها و کاهش دسترســی ســاکنان به 

مسکن منجر شده است.
به گزارش »ایسنا«، رشد اجاره کوتاه مدت خانه ها به گردشگران در منطقه 
مدیترانه به ویژه در یونان و اسپانیا، در حال تغییر چهره گردشگری است 
و در حالی که این اقامتگاه هــا گزینه های انعطاف پذیر و اغلب مقرون  به  
صرفه ای برای گردشگران فراهم می کنند، اما گسترش بی رویه آن ها فشار 
زیادی بر بازار مسکن محلی وارد کرده است. در یونان، تعداد اجاره های 
کوتاه مدت از تخت های هتل بیشتر شــده و روند مشابهی در اسپانیا نیز 
مشاهده می شــود. این نبود تعادل، نگرانی هایی را درباره دسترسی به 
مسکن برای ساکنان محلی و پایداری بلندمدت اقتصادهای وابسته به 
گردشگری ایجاد کرده است. گزارش جدید وب سایت »تراول اند تور«، به 
بررسی چالش ها و اقداماتی می پردازد که برای مقابله با تأثیر اجاره های 
کوتاه مدت اقامتگاه ها در یونان و اسپانیا در حال اجرا هستند و به توازن 
حساس میان توسعه گردشــگری و حفظ دسترســی به مسکن برای 

ساکنان محلی می پردازد.

وضعیت یونان: پیشــی گرفتن اجاره های کوتاه مدت از تخت های 
هتل

یونان به یکــی از مقاصد اصلــی اجاره هــای کوتاه مدت تبدیل شــده 
اســت، به طوری که حدود یک میلیون اقامتگاه کوتاه مدت در مقایســه 
با حدود ۸۹۰ هــزار تخت هتل وجــود دارد. افزایش ســکوهای آنلاین 
مانند »Airbnb«، یافتن اقامتگاه هــای منحصربه فرد و محلی را برای 
گردشگران آسان تر کرده اســت. بااین حال، این رونق، هزینه هایی نیز 
به دنبال داشته اســت. ســاکنان محلی به دلیل اولویت بندی مالکان 
برای اجاره های کوتاه مدت پرسودتر نســبت به اجاره های بلندمدت، از 

محله های خود بیرون رانده شده اند.
برای مقابله با این چالش ها، دولت یونان مجموعه ای از اقدامات را برای 

مهار رشد بی رویه خانه های توریستی اتخاذ کرده است:
ممنوعیت ثبت نام جدید؛ در سال ۲۰۲۴ ثبت خانه های توریستی جدید در 
محله های خاصی از آتن از جمله کولوناکی، کوکاکی، پانگراتی و اکزارچیا 
ممنوع شــد. این مناطق به دلیل جذب گردشــگر و کمبود مسکن مورد 

توجه قرار گرفته اند.
الزام به اعلام ثبت نام؛ تمامی اقامتگاه های کوتاه مدت باید ثبت شوند. 
مالکان متخلف با جریمه های ســنگین مواجه می شوند که پاسخگویی 

بیشتری را تضمین می کند.
مقررات صدور مجوز؛ مالکان با دو یا چند اقامتگاه کوتاه مدت باید مجوز 
حرفه ای دریافت کنند، استانداردهای ایمنی و تهویه را رعایت کنند و بیمه 

مسئولیت مدنی داشته باشند.

مشوق هایی برای تغییر
برای ترغیب مالکان به تغییر از اجاره های کوتاه مدت به بلندمدت، دولت 
یونان، امتیازهای مالیاتی معرفی کرده است. کریاکوس میتسوتاکیس، 
نخســت وزیر یونان امیدوار است این اقدامات فشــار بر قیمت اجاره را 
کاهش داده و دسترسی به مسکن برای ساکنان را افزایش دهد و بحران 

مسکن در آتن و سایر مراکز شهری را برطرف کند.

وضعیت اسپانیا: افزایش خانه های توریستی
اســپانیا نیز با روند مشــابهی مواجه اســت. اگرچه تعــداد اجاره های 
کوتاه مدت )۳۴۰ هزار واحد( هنوز بســیار کمتر از تخت های هتل )۱.۷ 
میلیون تخت( است، اما نرخ رشــد خانه های توریستی از رشد هتل ها 
پیشی گرفته است. در ســال ۲۰۲۳، اجاره های کوتاه مدت ۱۰٪ افزایش 

یافتند، در حالی که این رقم برای هتل ها تنها ۱.۴٪ بود.
گردشــگری ۱۲.۳ درصد از تولید ناخالص داخلی اســپانیا را تشــکیل 
می دهد و به عنوان بخش حیاتی از اقتصاد محسوب می شود؛ با این حال، 
گســترش ســریع اجاره های کوتاه مدت، تضادهایی میان نیاز به حفظ 
درآمدهای گردشگری و دسترســی به مسکن برای ساکنان ایجاد کرده 
است. شهرهایی مانند بارسلون، مادرید و والنسیا با افزایش سرسام آور 
قیمت اجاره مواجه شده اند، که بسیاری از ساکنان را برای یافتن مسکن 

مقرون به صرفه با مشکل روبه رو کرده است.

تغییر در سیاست گذاری
جمع آوری داده و تنظیم مقررات: مؤسسه ملی آمار اسپانیا رشد اجاره های 
کوتاه مدت را به دقت زیر نظــر دارد. دولت های محلی در حال بررســی 

مقررات سخت گیرانه تر برای تضمین شفافیت و تعادل در بازار هستند.
مدل های گردشگری پایدار: اسپانیا به دنبال اتخاذ شیوه های گردشگری 
پایدار برای کاهش فشار بر جوامع محلی از جمله تشویق اشکال جایگزین 

گردشگری و پراکندگی بازدیدکنندگان به فراتر از شهرهای بزرگ است.
مشوق های مالیاتی: مشابه یونان، اسپانیا نیز در حال بررسی ارائه مزایای 
مالیاتی به مالکان است که از اجاره های کوتاه مدت به بلندمدت تغییر کنند 

تا بازار مسکن تثبیت شود.

چالش های منطقه مدیترانه ای
یونان و اسپانیا تنها کشورهایی نیســتند که با این چالش ها مواجهند. در 
سراسر مدیترانه، کشورهایی که به شدت به گردشگری وابسته اند با مسائل 
مشابهی دســت وپنجه نرم می کنند. ایجاد تعادل میان رشد اقتصادی از 
طریق گردشگری و تضمین شرایط زندگی برای ساکنان محلی به اولویت 

مشترکی تبدیل شده است.

پیشنهادهایی برای تعادل گردشگری و مسکن
جمع آوری داده های جامع: دولت ها باید سیستم های قوی برای ردیابی و 

تحلیل تأثیر اجاره های کوتاه مدت بر بازار مسکن ایجاد کنند.
سیاست گذاری مشارکتی: مشارکت ذی نفعان، از جمله ساکنان، مالکان و 

اپراتورهای گردشگری، در فرآیند تصمیم گیری ضروری است.
تشــویق به اجاره بلندمدت: ارائه مزایای مالیاتی جذاب یا یارانه ها برای 

مالکان که اجاره های بلندمدت را در اولویت قرار می دهند.
ترویج گردشگری منطقه ای: تشویق گردشگران به بازدید از مقاصد کمتر 

شناخته شده برای کاهش فشار بر شهرهای بزرگ.
آگاهی بخشی عمومی: آموزش مالکان و گردشگران درباره تأثیر تصمیمات 

آن ها بر جوامع محلی و بازارهای مسکن.
افزایش اجاره های کوتاه مدت در یونان و اســپانیا در حالی که چشم انداز 
گردشــگری را تغییر می دهد، چالش های قابل توجهی برای بازار مسکن 
ایجاد کرده است. دولت های این دو کشور با اعمال محدودیت ها، جریمه ها 
و ارائه مشوق های مالیاتی برای اجاره های بلندمدت به طور فعال به این 
مسائل رســیدگی می کنند. موفقیت در ایجاد تعادل میان گردشگری و 
نیازهای مسکن می تواند الگویی برای سایر کشورهای مدیترانه ای باشد 

که با مشکلات مشابه مواجه اند.

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار اصفهان مطرح کرد

راهیان نور، موزه ای پویا وگویا که از اصالت خود می گوید
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار اصفهان گفت: راهیان نور موزه ای زنده و پویا است که اصالت آن 

با انسان سخن می گوید و می تواند از بروز آسیب های اجتماعی جلوگیری کند.
به گزارش »ایرنا«، ایوب درویشی در ســتاد هماهنگی و پشــتیبانی راهیان نور استان اظهار کرد: 
راهیان نور طرحی برای بزرگداشــت واقعی و بدون واسطه ایثار، شــهادت و ایستادگی ملت است 
و دستاوردهای آن را نشان می دهد. وی با اشــاره به ارزش اردوی راهیان نور عنوان کرد: تمام دنیا 
برای ایثارگران خود ارزش قائل هستند چراکه ملت ها و جوامع به دنبال عزیز داشتن قهرمانان خود 
هستند که این عزت به خود ملت است. معاون سیاسی و اجتماعی اســتاندار اصفهان ادامه داد: 
سرمایه زیادی برای این موزه هزینه شده که مهم ترین آن خون جوانان ماست و این بسیار ارزشمند 
است. درویشی در مورد نقش دستگاه های مختلف در اعتلای این طرح افزود: دستگاه های مختلف 
دولتی و غیردولتی که متولی فرهنگ، ارزش ها و هنجارهای دینی و انقلابی هســتند در قبال این 
امر وظیفه دارند. وی گفت: دستگاه هایی همچون صنعت نیز که مستقیماً در امور فرهنگی دخالت 
ندارند، موظف هستند که بخش قابل قبولی از اعتبارات حوزه مســئولیت اجتماعی خود را به این 

امر اختصاص دهند.
معاون سیاسی و اجتماعی اســتاندار اصفهان گفت: دستگاه های مختلف باید در این امر پیشقدم 
شــوند و وظیفه هر کدام از آنها باید در این راستا مشخص شود. وی با اشــاره به مشارکت بخش 
مردمی و خیران در این طرح عنوان کرد: خیران و بخش مردمی ظرفیت خوبی برای تأمین بخشی 
از منابع مورد نیاز فراهم می کنند که این بســتر باید مورد اســتفاده قرار گیرد. درویشی با تأکید بر 
لزوم تولید محتوای مناسب در این طرح بیان کرد: برای آنکه شــاهد خروجی خوبی از این طرح 
باشیم باید محتوای درستی ارائه دهیم و لازم اســت که در این راستا کمیته ای برای مدیریت تولید 
محتوا تشکیل شــود. وی با بیان اینکه دبیرخانه راهیان نور باید به طور جدی وارد عمل شود، تأکید 
کرد: جلسات مستمر این دبیرخانه باید تشکیل و کمبودها و منابع این طرح مشخص شود. ضمن 
تشکیل کمیته های مربوطه، در این دبیرخانه باید به طور مستمر از دستگاه های متولی امر، گزارش 

گرفته شود.

سرای تاریخی قصر جمیلان اصفهان به زودی احیا می شود
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان از پیشرفت ۹۵ درصدی بازار تاریخی قصر 
جمیلان خبر داد. به گزارش »مهر«، محمدعلی ایزدخواســتی با اشــاره به اینکه در بافت تاریخی 
شهر اصفهان حدود ۴۰ پروژه حفاظتی در دست اقدام است، اظهار کرد: برخی از این پروژه ها شامل 
احیای بازارهای تاریخی همچون بازار قصر جمیلان ۹۵ درصد پیشرفت دارد. وی، احیای بیش از 
۲۵ دهانه تاریخی از بازار حمام پنجشــنبه با بیش از ۹۰ درصد پیشرفت و مرمت خانه های تاریخی 
از جمله خانه ادیب، خانه کدخدا و خانه روضاتی را از دیگر اقدامات برشمرد و افزود: مقرر است که 
بیشتر پروژه ها تا پانزدهم اسفند سال جاری آماده بهره برداری شود. مدیرعامل سازمان نوسازی و 
بهسازی شهر اصفهان حفاظت از بناهای تاریخی را مهمترین اولویت دانست و خاطرنشان کرد: یک 
مناره تاریخی در یکی از محله های بومی شهر قرار داشت که بدون حفاظ رها شده بود و خودروهای 
عبوری به آن آسیب وارد می کردند. در این پروژه علاوه بر مقام سازی مناره، فضای پیرامونی آن نیز 
با ایجاد یک میدان شهری مناسب، ساماندهی شد. وی ادامه داد: این فضا به گونه ای طراحی شده 
اســت که به یک مکان رویداد فرهنگی و اجتماعی برای مردم محله تبدیل شود؛ چنین اقداماتی 
موجب شــده اســت که این مناره نه تنها به عنوان یک بنای تاریخی، بلکه به عنوان بخشی از هویت 
فرهنگی محله برای مردم اهمیت دوچندان پیدا کند. ایزدخواســتی با اشــاره به اینکه این پروژه 
حدود ۹۵ درصد پیشــرفت داشته است، ادامه داد: عملیات کف ســازی و ساماندهی بافت انجام 
شده و تنها جداره سازی محدوده باقی مانده است تا این میدان گاه تاریخی به طور کامل در اختیار 

شهروندان قرار گیرد.

با مسئولان
شنبه ۲۲ دی ۱۴۰۳ / ۱۰ رجب  ۱۴۴۶ / ۱۱ ژانویه  ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۷۴

مفاد آراء
10/251 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 18229 مورخ 1403/09/29 هيات اول مالکيت  خانم زينب جعفری 
رنانی  به شناسنامه شماره 793 کدملي 1290745854 صادره خمينی شهر فرزند عباس در 
ششدانگ يکباب کارگاه نجاری به مساحت 123/64 متر مربع پلاک شماره 2049 فرعی 18  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از  محمد باقر 

مجتبايی رنانی فرزند علی محمد ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2- برابــر راي شــماره 17615 مــورخ 1403/09/17 هيــات دوم مالکيــت  آقای 
رحيم ســلطانی رنانی بــه شناســنامه شــماره 60 کدملــي 1290370974 فرزند محمد 
حســن در ششــدانگ يکباب  ســاختمان به مســاحت 208  متر مربع پلاک شــماره 
 3000  فرعــی از  18  اصلي واقع در اصفهــان بخش 14 حوزه ثبت ملــک غرب اصفهان

 مع الواسطه از  شهرداری اصفهان ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1862947  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

10/252 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 19674 مورخ 1403/10/18 هيــات دوم مالکيت  آقای رحيم 
محققيان گورتانی به شناســنامه شــماره 13 کدملي 1289946541 فرزند محمد کريم در 
ششدانگ يکباب ساختمان تجاری و مسکونی به مساحت 105/12 متر مربع پلاک شماره 
385 و 391  فرعی از  6  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان با قيد 
به اينکه مقدار 21/62 متر مربع از پلاک 6/385 بخش 14 ثبت اصفهان و مقدار 83/50 متر 
مربع از پلاک 6/391 بخش 14 ثبت اصفهان ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.

رديف 2- برابر راي شــماره 19661 مورخ 1403/10/18 هيــات دوم مالکيت  آقای محمد 
نصری نصرآبادی به شناسنامه شــماره 1272896129 کدملي 1272896129 فرزند حسين 
در ششدانگ يکباب ساختمان مســکونی مخروبه  به مساحت 45 متر مربع پلاک شماره 
1343 فرعی از  5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مالکيت 
متقاضی و از مالکيت بتول خانم پا قلعه فرزند ميرزا باقر ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز 

گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1863071  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان

مفاد آراء
10/253 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر آراء شماره 3487 مورخ 1403/9/12 و 3541 مورخ 1403/9/13 هيات اول/ دوم  موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضيان، مالکيت 
آقای غلامحسين طوقی عشقی  به شناسنامه شماره 877  کدملی 1285388161 صادره 
اصفهان فرزند اسداله  در 4 دانگ مشاع از  ششدانگ قسمتی از  يکباب خانه به مساحت  
 218/75 متر مربع ) کــه در حد غرب، مقــدار 1/83 متر مربع دارای عقب نشــينی آتی 
می باشد(   پلاک شــماره 24  فرعی از 4485  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم ناهيد طوقی عشــقی به شناســنامه شماره 1052 
کدملی 1285141342 صادره اصفهان فرزند غلامحســين در 2 دانگ مشاع از ششدانگ 
قسمتی از يکباب خانه به مســاحت 218/75 متر مربع ) که در حد غرب، مقدار 1/83 متر 
مربع دارای  عقب نشينی آتی می باشد( پلاک شــماره 24 فرعی از 4485 اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشاعی اوليه 

مفروز ثبتی گرديده است.  
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1862569  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

10/254 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 3552 مورخ 1403/9/14 هيات اول  موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی ، مالکيت آقای محسن وحيدی دستجردی 
به شناسنامه شــماره 59  کدملی 1288818221 صادره اصفهان فرزند علی  در ششدانگ 
يکباب ساختمان مسکونی به مســاحت  103/86 متر مربع  پلاک شماره 326  فرعی از 
4348  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت 

رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.  
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1863376  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

10/255 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه اجرايي قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابــر آراء صادره هيئــت موضــوع قانون تعييــن تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
 ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه

 و بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا 

به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده 
توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات 

سند مالکيت صادر  خواهد شد. 
1- راي شماره 140360302015001035 مورخ 1403/10/12 موقوفه حاج محمدرضا 
 ريزی به شناســه ملی 14000717938 به نمايندگی اداره اوقاف و امــور خيريه لنجان 
 نسبت به شش دانگ يک قطعه زمين مزروعی به مســاحت 2972/38  متر مربع مفروز 
 از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شــهر بخــش 9 ثبت اصفهان )با توجــه به اظهار 
و اقرار آقای ابوالفتح قهرمان مالک رســمی پلاک 107- اصلی مبنــی بر اينکه تمامی 
 خانه ها و دکانهــا و باغها و قرقهــا از مورد ثبت وی مســتثنی و متعلق بــه متصرفين 

می باشد( 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1858963   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

10/256 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه اجرايي قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابــر آراء صادره هيئــت موضــوع قانون تعييــن تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
 ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه

 و بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده 
توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات 

سند مالکيت صادر  خواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302015001036 مورخ 1403/10/12 موقوفه ميرزا سليمان 
خان رکن الملک  به شناسه ملی 14000933482 به نمايندگی اداره اوقاف و امور خيريه 
شهرستان لنجان  نسبت به شش دانگ  يک قطعه زمين مزروعی  به مساحت 1214/03  
متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان )با توجه به 
اظهار و اقرار آقای ابوالفتح قهرمان مالک رسمی پلاک 107- اصلی مبنی بر اينکه تمامی 
خانه ها و دکانها و باغها و قرقها از مورد ثبت وی مستثنی و متعلق به متصرفين می باشد( 

تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1858952   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

10/257 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه اجرايي قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابــر آراء صادره هيئــت موضــوع قانون تعييــن تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
 ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالکانه

 و بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا 
به شــرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين 
 شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد اســلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص
 نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از 
اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 

تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 
مقررات سند مالکيت صادر  خواهد شد. 

1- راي شماره 140360302015001028 مورخ 1403/10/11 آقای کريم باقری فرزند 
باقر نسبت به شش دانگ  يک درب باغ  به مســاحت 250/60  متر مربع مفروز از پلاک  
107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداری شده از مالک 

رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1858361   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

10/258 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 140360302034013647 مــورخ 1403/8/22 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مســتقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفــات مالکانه بلامعــارض متقاضی آقای/
خانم حجت صبری فرزند ماشــااله بشماره شناســنامه 30 صادره از کاشان در ششدانگ 
يک باب خانــه به مســاحت 122.92 متر مربــع مفــروز از پلاک 436 فرعــی از 45 
 اصلی واقع در بخش 2 کاشــان خريداری از مالک رســمی آقای عبــاس اربابی محرز 

گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1862307 محمد علی ناظمی اشنی رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان 
مفاد آراء

10/259 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــر رای شــماره 140360302034016730 و 140360302034016734 و 
140360302034016735  مورخ 1403/9/22 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم پارسا اربابی فرزند مهدی بشماره 
شناسنامه 1251146082 صادره از کاشان و عبدالرضا ســياری فرزند علی رضا بشماره 
6199969561 صادره از آران و بيدگل و سيد آرين سادات پور فرزند سيد ابوالفضل بشماره 
ملی 1251600689 صادره از کاشان در هر يک بميزان 2 دانگ مشاع از ششدانگ قطعه 
زمين با کاربری کشاورزی به مساحت 235.10 متر مربع مفروز از پلاک 19 فرعی صادره 
از 33 اصلی واقع در بخش 2 کاشان خريداری از مالک رسمی آقای محمدرضا و مرضيه و 

راضيه فلاح زاده  محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/10/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/07

م الف: 1862511 محمد علی ناظمی اشنی رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان   



با افزایش غلظت آلاینده ها در شهرهای صنعتی و پرجمعیت

امروزوفرداهوایاصفهانآلودهترمیشود
رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای ســازمان هواشناسی کشور 
گفت: شنبه و یکشنبه )امروز و فردا( در نیمه شرقی کشــور روند افزایش نسبی دما حاکم است 
و شــرایط برای افزایش غلظت آلاینده ها در شــهرهای صنعتی و پرجمعیت تهران، کرج، اراک و 

اصفهان مهیا است. 
صادق ضیائیان در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به آخرین پیش بینی وضعیت جوی کشور اظهار 
کرد: روز یکشنبه در اســتان های واقع در جنوب غرب و غرب کشور، در جزایر شمال خلیج فارس 
بوشــهر، نیمه غربی فارس و اصفهان، ابرناکی، بارش باران و بــرف و وزش باد رخ می دهد و در 

مناطق جنوبی، رگبار و رعد و برق و در نیمه شمالی بارش برف انتظار می رود. 
وی ادامه داد: طی این روز در مناطقی از شــمال غرب و دامنه های جنوبی البرز واقع در قزوین، 
البرز و تهران، افزایش ابر و رگبار پراکنده رخ می دهد و دوشنبه این سامانه در مرکز، جنوب شرق 
و جنوب شرق کشور فعال است. ضیائیان گفت: دوشنبه در شرق لرستان و خوزستان، چهارمحال 
و بختیاری، کهگیلویه و بویراحمد، بوشــهر، فارس، اصفهان، یزد، کرمان، هرمزگان و بعضی نقاط 
سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی، افزایش ابر، بارش و وزش باد پیش بینی می شود. وی 
افزود: سه شنبه تنها در شرق هرمزگان و سیستان و بلوچســتان، ابرناکی، رگبار باران و وزش باد 

شدید رخ می دهد و این سامانه از جنوب شرق خارج می شود.

جمعآوریبیشاز3000معتادمتجاهردراصفهان
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان با اشــاره به اجرای چهل 
و دومین مرحله طرح جمع آوری معتادان متجاهر، با هدف پاکســازی نقــاط آلوده و افزایش 
امنیت و رضایت مندی شــهروندان در سطح شــهر اصفهان و جمع آوری ۱۵۰ معتاد در این طرح 
گفت: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان طی اجرای ۴۲ طرح از ابتدای سال تا کنون در 
سطح شــهر اصفهان بیش از 3۰۰۰ معتاد متجاهر را جمع آوری و برای اقدامات درمانی به مراکز 

ترک اعتیاد تحویل دادند. 
ســرهنگ احمد نیکبخت همچنین اظهار کرد: در راســتای اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی، 
مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر مرکز استان در یکی از محورهای ورودی شهر اصفهان به یک 

دستگاه کامیون مشکوک شده و خودرو را متوقف می کنند. 
وی افزود: پس از متوقف شــدن خودرو و ضمن هماهنگی مأموران پلیس با مرجع قضایی و در 
بازرســی دقیق از این کامیون، مقدار ۲۱ کیلو تریاک کشف شد. در این عملیات دو متهم دستگیر 
که پس از تشکیل پرونده مقدماتی برای انجام مراحل قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شد.

دستگیری۷نفردررابطهباقتلجوان۲۸سالهدرشهرضا
جانشین فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا گفت: در پی اعلام خبر وقوع قتل در یکی از باغ های 
سطح شهرستان، با توجه با حساسیت موضوع بلافاصله تیمی تخصصی از مأموران پلیس آگاهی 

برای بررسی موضوع در محل حاضر شدند. 
سرهنگ شکرا... پورخاقان در گفتگو با »مهر« اظهار کرد: کارآگاهان با بررسی های صورت گرفته 
دریافتند طی یک درگیری جوانی ۲۸ ساله با ضربات چاقو به قتل رسیده و قاتل پیش از رسیدن 
مأموران از محل متواری شده که در این خصوص با اقدامات اطلاعاتی دقیق در کمتر از ۲ ساعت 
قاتل به همراه ۶ نفر افراد دیگر دخیل در درگیری شناسایی و طی عملیاتی ضربتی دستگیر شدند. 
وی افزود: متهم به قتل در تحقیقات اولیه به ارتکاب این جنایت با انگیزه اختلافات شــخصی با 
مقتول اعتراف که پس از تشکیل پرونده به همراه ســایر متهمان برای انجام اقدامات قانونی به 

مرجع قضایی تحویل داده شدند.

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان مطرح کرد

احصای مشکلات اساسی فضاهای آموزشی در اصفهان
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: هفت مشکل اساسی 
فضاهای آموزشی کشور شناسایی شده است که باید به ترتیب اولویت 

پیگیری شود.
محمدرضا نظریان در نشست تخصصی نهضت مدرسه سازی با حضور 
مقامات اســتانی و کشــوری اظهار کرد: برنامه ها و اقدامات نهضت 
توســعه عدالت در فضاهای آموزشی وپرورشــی با مشــارکت مردم 
انجام می شــود و همکاری های مردمی در این زمینه مؤثر است. وی 
افزود: بسیار خوشــحالیم که امروز میزبان افرادی هستیم که در امر 
توسعه فضاهای آموزشی وپرورشی در اســتان و کشور نقش مؤثری 

ایفا می کنند.
به گزارش »ایسنا« و به نقل از روابط عمومی اداره کل آموزش وپرورش 
استان اصفهان، مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان با اشاره 
به فرمایشــات رهبــر انقلاب)مدظله العالــی( در خصوص ضرورت 
مشــارکت مردم در امور اجتماعی ادامه داد: مــردم باانگیزه خدمت 
و انجام کارهای خیرخواهانــه و در هر جایی که احســاس کنند لازم 
است، حاضر به مشارکت فعال هستند و این نکته تجربه ای است که 
ثابت کرده هرگاه کارها به نیروی عظیم و بی پایان مردم واگذار شــود، 
آن کار شکوفا شده و رشــد خواهد کرد و توجه مردم به مدرسه سازی 
نشــان دهنده درک صحیح جامعه از اهمیت تعلیم و تربیت فرزندان 
است. نظریان ســپس بر لزوم بهره گیری از مشــارکت های مردمی 
در تکمیل فضاهای آموزشــی متذکر و یادآور شــد: رئیس جمهور در 
ســخنان خود تأکید کرده  اســت، همان طور که درگذشته در ساخت 
خانه های بهداشت از مشــارکت مردم اســتفاده کرده ایم، این بار در 
ساخت فضاهای آموزشی نیز از ظرفیت های مردمی بهره خواهیم برد، 
ایشان بر لزوم انجام این پروژه ها در یک سال و با مشارکت و همراهی 
مردم تأکید داشته  است. وی به مشــکلات و مسائل اصلی فضاهای 
آموزشی کشور اشاره و تصریح کرد: در این راستا، هفت مشکل اساسی 
شناسایی شــده اســت که باید به ترتیب اولویت پیگیری شود و این 
مسائل شامل سازماندهی مدارس کانکسی با بیش از ده دانش آموز، 
ساماندهی مدارس سنگی و ناایمن، ساماندهی کلاس های با تراکم 
بالا، افزایش سرانه فضاهای آموزشی در مناطق کم برخوردار، تخریب 
و بازسازی مدارس فرسوده، تأمین فضاهای آموزشی در مساکن مهر 
و نهضت ملی و تکمیل پروژه های نیمه تمام آموزشــی است. نظریان 
با تأکید بر اهمیت پیگیری این مسائل در راستای اجرای برنامه های 
آموزشــی، افزود: در گام نخســت، به ســاماندهی مدارس سنگی و 
کانکســی خواهیم پرداخت و این پروژه تحت هدایت اســتاندار و با 

همکاری فرمانداران به عنوان رؤسای آموزش و پرورش شهرستان ها، 
دســتگاه های اجرایی، دســتگاه های حمایتی و خیران محلی دنبال 
خواهد شد. وی به سخنان رئیس جمهور در خصوص تقویت مدارس 
دولتی و برنامه ریزی برای ساخت مدارس در مناطق محروم اشاره و 
خاطرنشــان کرد: هدف دولت، تقویت مدارس دولتی است و در این 
راستا هدف گذاری هایی برای ســاخت مدارس در مناطق محروم با 

همکاری مردم و نهادهای مختلف صورت گرفته است.

افزایشسرمایهاجتماعیازبسترآموزشوپرورشامکانپذیراست
مدیرکل سیاسی، انتخابات و تقســیمات کشوری استانداری اصفهان 
نیز در این نشســت به اهمیت توســعه فضاهای آموزشی وپرورشی و 
نقش کلیدی مشــارکت مردمــی در این زمینه پرداخــت و اظهار کرد: 
مفتخرم که در طلیعه مســئولیت خود در حوزه سیاسی و اجتماعی، در 
جمع فرهنگیان و فعالان آموزش وپــرورش حضور پیدا کرده ام؛ عرصه 
آموزش وپرورش، همان طور که اشاره شد، به عنوان بستری برای فرهنگ 
و ادب و آینده سازی جامعه، از اهمیت ویژه ای برخوردار است و در این 
راستا، امیدوارم که همگی در این مسیر با همکاری و هم افزایی به نتایج 

مطلوبی دست یابیم.
اســفندیار تاجمیری افــزود: موضــوع این جلســه که به توســعه 
فضاهای آموزشــی و مشــارکت مردم در این زمینه اختصاص دارد، 
از اهمیت بســیار زیادی برخوردار اســت و همان طور که مقام معظم 
رهبری)مدظله العالی( تأکید کرده اند، سیاســت های کلی تحول در 
آموزش وپرورش باید به گونه ای باشــد که عدالت آموزشی را در تمام 
نقاط کشور برقرار کند. وی ادامه داد: در این راستا، رئیس جمهور نیز بر 

لزوم تحقق عدالت آموزشی در دو بخش، رفع مشکلات زیرساختی و 
ارتقای کیفیت آموزش تأکید داشته اند، ایشان همچنین برای تحقق 
این اهداف کارگروهی را تشــکیل داده اند و امروز نیز در این جلسه در 

راستای همین سیاست ها بحث و تبادل نظر می کنیم.
تاجمیــری تصریح کرد: بــرای ایجاد احســاس تعلــق و هویت در 
دانش آمــوزان، بایــد بــه ارتقــای عدالــت آموزشــی و کیفیت در 
آموزش وپرورش توجه ویژه داشته باشیم، افزایش سرمایه اجتماعی 
و انسجام ملی نیز از بستر آموزش وپرورش امکان پذیر است و بدون 
شک، سرمایه گذاری در آموزش وپرورش موجب تقویت این انسجام 
و تحقق اهداف توسعه کشور خواهد شد. وی به اقدامات اخیر دولت 
در خصوص فرایند گزینش معلمــان و حفظ اصول و ارزش های کلی 
اشاره کرد و گفت: با سیاست های اخیر، تعداد قابل توجهی از معلمان 
واجد شرایط به چرخه خدمت بازگشته اند و این گام ارزشمندی است 
که در جهت حفظ کیفیت آموزش وپرورش کشور برداشته شده است.

مدیرکل سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری اصفهان 
گفت: استان اصفهان با بیش از یک میلیون دانش آموز، ظرفیت های 
زیادی در حوزه آموزش وپرورش دارد و این اســتان نه تنها در ســطح 
کشور بلکه در ســطح بین المللی نیز باید به عنوان پایتخت فرهنگ و 
تمدن مطرح باشــد و در این راستا، همکاری و مشــارکت همه ارکان 
اجرایــی، از جمله فرمانداران، رؤســای شــورای آموزش وپرورش و 
خیران، نقش کلیدی دارد. وی به قانون شورای آموزش وپرورش اشاره 
کرد و گفت: این قانون یکی از ابزارهای کارآمد برای جلب مشــارکت 
در مسائل آموزشی اســت و با ترکیب مسئولان، امکان تصمیم سازی 
و تصمیم گیری برای حل مشــکلات زیرســاختی در شهرســتان ها 
فراهم می شود و برای حل مســائل آموزش وپرورش، باید یک نظام 
شهرســتانی تعریف کرد و ظرفیت های اســتان در ایــن زمینه به کار 
گرفته شود. تاجمیری به مسئولیت اجتماعی صنایع و مراکز تولیدی 
در حمایت از آموزش وپرورش اشــاره کرد و گفت: ایــن مراکز باید در 
راستای کمک به توســعه فضاهای آموزشی و تأمین منابع مالی برای 
این بخش مشــارکت کنند و در این زمینه، مجمع خیرین مدرسه ساز 
نقش بســیار مؤثری می توانند داشــته باشــند. وی به فرمانداران و 
مسئولان حاضر در جلسه توصیه کرد که باهمت و برنامه ریزی دقیق، 
مســائل آموزش وپرورش را پیگیری کرده و در این راه همکاری های 
خود را تقویت کنند و خاطرنشــان کرد: امیدواریم که در این مســیر، 
همه ما موفق شــویم و در نهایت وظیفــه خود را در راســتای ارتقای 

آموزش وپرورش کشور به درستی انجام دهیم.

با مسئولان جامعه
شنبه۲۲دی۱0/۱۴03رجب۱۱/۱۴۴۶ژانویه۲0۲۵/شماره۴۲۷۴

تحديد حدود اختصاصي
10/260 شــماره نامه : 140385602025014023-1403/10/18 چون تحديد حدود 
ششدانگ يکباب مغازه پلاک شــماره 45/602  واقع در وازيچه بخش 14 ثبت اصفهان 
که طبق پرونده ثبتي به نام رضا تیموری فرزند عزيزا...  در جريان ثبت است به علت عدم 
حضور متقاضي ثبت به  عمل نیامده اينک بنا به دستور قسمت اخیراز ماده 15 قانون ثبت 
و بر طبق تقاضاي نامبرده تحديد حدود ملک مرقوم در روز سه شنبه مورخ 1403/11/16 
ساعت 9 در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهي به کلیه مالکین و 
مجاورين اخطار مي گردد که در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند. اعتراضات مجاورين 
و صاحبان املاک مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظیم صورت مجلس تحديدي تا 30 
روز پذيرفته خواهد شد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده هاي معترضي 
ثبت معترض ظرف يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض به اين اداره بايستي با تقديم دادخواست 
 به مراجع ذيصلاح قضايي گواهي تقديم دادخواســت را اخذ و به اين اداره تســلیم نمايد. 
تاريخ انتشار: 1403/10/22 م الف: 1863143  ابوالفضل شهرياري نائیني مدير واحد 

ثبتي حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/261 شماره نامه: 140285602210009497- 1402/11/17 سند مالکیت 5 سهم 
مشاع از 106 سهم و چهار- ششم سهم مشاع 12 حبه مشــاع از  ششدانگ  پلاک ثبتی 
شماره 108  اصلی واقع در بخش 20 ثبت اصفهان بنام  سید محمود حسینی پزوه  سابقه 
ثبت و صدور ســند به شماره چاپی 568695 بشــماره دفتر 52 صفحه 550 ثبت 11089  
به مالکیت نامبرده در آمده و سند صادر و تسلیم شده اســت ديده  و سپس  نامبرده با ارائه 
درخواســت کتبی به انضمام دو برگ استشهاديه که امضاء شــهود آن ذيل شماره  يکتا 
140202150177004755 و رمز تصديــق 459569   مورخ 1402/9/30  که به گواهی 
دفترخانه 21 اصفهان رسیده  مدعی است که  سند مالکیت آن بعلت جابجايی مفقود گرديده 
و وی درخواست صدور سند مالکیت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  به استناد تبصره 
يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاريخ 
انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت يا سند 
معامله به اين اداره تسلیم و رسید اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکیت به 
ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید يا در صورت 
اعتراض اصل سند مالکیت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق 
مقررات خواهد شد. م الف: 1861931 حمیدرضا  خسروي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت 

ملک جنوب شرق اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/262 شــماره نامــه: 140385602025013902- 1403/10/16 نظر به اينکه علی 
اکبر محمد خانی فرزند نصراله طبق وکالت نامه شماره 23068 مورخ 1396/3/23 دفتر 
1061 تهران به وکالت از حسن رائه رو با تســلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 82239 
مورخ 1402/11/12 دفتر خانه 25 اصفهان مدعی مفقود شــدن سند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شماره 309 فرعی از 10 اصلی واقع در بخش 14ثبت اصفهان که تحت شماره 
چاپی  444665 سری ب به شــماره دفتر الکترونیکی 139620302025009403 صادر 
و تسلیم گرديده  و دارای يک مورد بازداشت به شــماره 1399009005491947  مورخ 
1399/9/26 شعبه ششم اجرای احکام مدنی و دو مورد بازداشت به شماره ش 7/ن/56/95 
مورخ 1395/2/27 اداره کل تعزيرات حکومتی و يک مورد رهن به شماره 188815 مورخ 
1392/5/28 دفترخانه 71 اصفهان دارد تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. 
لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک نوبت 
آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت يا سند معامله به اين اداره تسلیم و رسید اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و 
اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی 
نرسید يا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1862874  ابوالفضل شهرياری نائینی 

مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان

فقدان سند مالکیت
10/263 شــماره نامه: 140385602025013916- 1403/10/16 نظر به اينکه علی 
اکبر محمد خانی فرزند نصرالــه طبق وکالت نامه شــماره 23069 مورخ 1396/3/23 
دفتــر 1061 تهران به وکالت از حســن رائه رو با تســلیم دو برگ استشــهاد شــهود 
شــماره 82243 مورخ 1402/11/12 دفتر خانه 25 اصفهان مدعی مفقود شــدن سند 
مالکیت ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 305  فرعی از 10 اصلی واقع در بخش 14ثبت 
اصفهان که تحت شــماره چاپی  444667 ســری ب به شــماره  95 دفتر الکترونیکی 
139620302025009401 صادر و تســلیم گرديده  و دارای يک مورد بازداشــت به 
شماره 1399009005491947  مورخ 1399/9/26 شــعبه ششم اجرای احکام مدنی 
و يک مورد رهن به شــماره  189936 مورخ 1392/9/28 دفترخانــه 71 اصفهان دارد 
تقاضای صدور ســند مالکیت المثنی نموده اســت. لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک 
اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانــون ثبت در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه 
 کســی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکیــت نزد خود 
می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت يا سند معامله به اين اداره تســلیم و رسید اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس 
و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مســترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر 
اعتراضی نرســید يا در صورت اعتراض اصل ســند مالکیت يا ســند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1862864 

 ابوالفضل شهرياری نائینی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/264 شــماره نامه: 140385602025013913- 1403/10/16 نظر به اينکه علی 
اکبر محمد خانی فرزند نصراله طبق وکالت نامه شماره 23070 مورخ 1396/3/23 دفتر 
1061 تهران به وکالت از حسن رائه رو با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 82240 
مورخ 1402/11/12 دفتر خانه 25 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شماره 306 فرعی از 10 اصلی واقع در بخش 14ثبت اصفهان که تحت شماره 
چاپی  444664 سری ب به شــماره 95 دفتر الکترونیکی 139620302025009405 
صادر و تسلیم گرديده  و دارای دو مورد بازداشت به شماره 1399009005491947  مورخ 
1399/9/26 شعبه ششم اجرای احکام مدنی و شماره ش 7/ن/56/95 مورخ 1395/2/27 
اداره کل تعزيــرات حکومتی و يک مورد رهن به شــماره 188816 مورخ 1392/5/28 
دفترخانه 71 اصفهان دارد تقاضای صدور ســند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  
 به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی

 می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت يا ســند معامله به اين اداره تسلیم و رســید اخذ نمايد تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسید يا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت يا سند معامله ارائه 
 نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1862868  

ابوالفضل شهرياری نائینی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/265 شــماره نامه: 140385602025013889- 1403/10/16 نظر به اينکه علی 
اکبر محمد خانی فرزند نصراله طبق وکالت نامه شماره 23071 مورخ 1396/3/23 دفتر 
1061 تهران به وکالت از حسن رائه رو با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 82242 
مورخ 1402/11/12 دفتر خانه 25 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شــماره 308  فرعی از 10 اصلی واقع در بخــش 14ثبت اصفهان که تحت 
شماره چاپی  444663 به شــماره  دفتر الکترونیکی 139620302025009407 صادر 
و تسلیم گرديده  و دارای يک مورد بازداشــت به شماره 1399009005491947  مورخ 
1399/9/26 شعبه ششم اجرای احکام مدنی و يک مورد رهن به شماره  188813 مورخ 
1392/5/28 دفترخانه 71 اصفهان دارد تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. 
لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در يک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود 
ســند مالکیت نزد خود می باشد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 

خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت يا ســند معامله به اين اداره تسلیم و رسید اخذ 
نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی 
است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســید يا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت يا 
 سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1862872  ابوالفضل شــهرياری نائینی مدير واحــد ثبتی حوزه ثبت ملک 

غرب اصفهان
فقدان سند مالکیت

10/266 شــماره نامه: 140385602025013910- 1403/10/16 نظر به اينکه علی 
اکبر محمد خانی فرزند نصراله طبق وکالت نامه شماره 23072 مورخ 1396/3/23 دفتر 
1061 تهران به وکالت از حسن رائه رو با تسلیم دو برگ استشهاد شهود شماره 82241 
مورخ 1402/11/12 دفتر خانه 25 اصفهان مدعی مفقود شدن سند مالکیت ششدانگ 
پلاک ثبتی شماره 307 فرعی از 10 اصلی واقع در بخش 14ثبت اصفهان که تحت شماره 
چاپی  444666 سری ب به شــماره 95 دفتر الکترونیکی 139620302025009402 
صادر و تسلیم گرديده  و دارای يک مورد بازداشــت به شماره 1399009005491947  
مورخ 1399/9/26 شعبه ششــم اجرای احکام مدنی  و دو مورد بازداشت به شماره ش 
7/ن/56/95 مورخ 1395/2/27 اداره کل تعزيرات حکومتی و يک مورد رهن به شماره 
188814 مورخ 1392/5/28 دفترخانه 71 اصفهان دارد تقاضای صدور ســند مالکیت 
المثنی نموده است. لذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئین نامه 
قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
مرقوم يا وجود سند مالکیت نزد خود می باشــد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت يا سند معامله به اين اداره تسلیم 
و رسید اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد 
گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید يا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکیت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد 
شد. م الف: 1862878  ابوالفضل شهرياری نائینی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

غرب اصفهان
مزايده اموال غیر منقول )اسناد ذمه(

پرونــده:  شــماره   140303902002000436 آگهــی:  شــماره   10 /267
140104002141000100 آگهی مزايده پرونده اجرائی به شماره بايگانی 140101242  
هشتاد و پنج سهم مشاع از يک هزار و شصت و شش سهم عرصه و اعیان ملک مسکونی 
به پلاک ثبتی 3692 فرعی از 18 اصلی، مفروز و مجزا شــده از فرعی از اصلی مذکور، 
قطعه در طبقه و واقع در بخش 14 ناحیه 00 حوزه ثبــت ملک غرب اصفهان به آدرس: 
اصفهان رهنان خیابان شهیدان غربی فرعی )89( زاهدی کوچه رحیم زاده فرعی چهارم 
نبش بن بست آسمان کدپســتی 8189759656 که ســند مالکیت آن با شماره چاپی 
216705 با شماره دفتر بازداشتی الکترونیک 140105802025000664 ثبت و صادر 
شده و بموجب نامه شماره 140185602025003083 مورخ 1401/03/16 اداره ثبت 
اسناد و املاک غرب اصفهان بازداشت و در پرونده ثبتی و دفتر بازداشتی منعکس گرديده 
است. با حدود و مشخصات: شمالا به مرز اشــتراکی با 3693 فرعی شرقا و جنوبا به مرز 
مشــترک با ملک 3691 غربا به جاده صحرايی که طبق نظر کارشــناس رسمی پلاک 
مذکور با کاربری مسکونی دارای پروانه ساخت 12491 مورخ 1381/11/30 از شهرداری 
و گواهی فاقد پايان کار - متراژ عرصــه 164 متر مربع - اعیانی 311 متر مربع - در 2/5 
طبقه مشتمل بر قسمت زيرزمین با مســاحت 28 متر مربع با مشخصات کف موزايیک 
بدنه سرامیک- درقسمت هم کف پارکینگ به مســاحت 43 متر مربع - کف سیمان و 
فاقد نماسازی ديوارها - بانضمام 102 متر مربع بنای مجاوری پارکینگ که با مشخصات 
کف سیمان - بدنه آجر زبره- ســقف گچ و خاک- که در تاريخ بازديد فاقد تیغه بندی و 
بصورت انبار مورد استفاده ملاحظه شد. طبقه همکف مسکونی با مساحت 138 متر مربع 
با مشــخصات کف موزايیک- بدنه اندود گچ و رنگ آمیزی- آشپزخانه اوپن - کابینت 
فلزی- درب ها چوبی روکش دار- پنجره فلزی-  گرمايش پکیج و رادياتور- سرمايش 
کولر  آبی- دارای تراس جنوبی مشــرف به حیاط و دستگاه پله کف سنگ پلاک- بدنه 
سرامیک و دست نرده فلزی می باشــد. جمع کل ســطح زيربنا طبق مندرجات پروانه 
ساختمان 311 متر مربع می باشد ساختمان دارای پارکینگ  مسقف و يک واحد در حیاط و 

فاقد انباری بوده و در تاريخ بازديد از زيرزمین بعنوان انباری بهره برداری می شود- طبقه 
همکف پارکینگ و فضای مسکونی هم کف بعنوان انباری و طبقه روی هم کف مسکونی 
می باشد- قدمت بنا حدود 18 سال برآورد می شود- پلاک دارای انشعابات آب و برق و 
گاز می باشد. ملکی آقای علیرضا سهرابی رنانی که در قبال طلب خانم زهرا سهرابی رنانی 
بابت مهريه مندرج در سند ازدواج: شماره سند: 5208 تاريخ سند: 1380/12/22 دفترخانه 
صادر کننده: دفترخانه ازدواج 116 شهر شاهین شهر توقیف گرديده از ساعت 9 الی 12 
روز يکشنبه مورخ 1403/11/07 در شعبه مهريه اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان واقع در 
اصفهان خیابان تالار میدان هفت تیر از طريق مزايده به فروش میرسد. مزايده از مبلغ پايه 
)37/000/000/000 ريال( سی و هفت میلیارد ريال شروع و به هر کس خريدار باشد به 
بالاترين قیمت پیشنهادی فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط 
به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و يا حق اشتراک  و مصرف در صورتی که مورد مزايده 
دارای آنها باشد و نیز بدهیهای مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاريخ مزايده اعم از 
اينکه رقم قطعی آن معلوم شده يا نشده باشد به عهده برنده مزايده است ضمن  آنکه پس از 
مزايده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزينه های فوق از محل مازاد به برنده 
مزايده مسترد می گردد ضمنا اين آگهی در سايت سازمان به آدرس Agahi.ssaa.ir و 
يک نوبت در روزنامه زاينده رود چاپ اصفهان مورخ 1403/10/22 درج و منتشر می گردد 
و درج در سايت سازمان به منزله انتشار در روزنامه کثیرالانتشار محلی می باشد و چنانچه 
روز و ساعت معین شده، مصادف با روز تعطیلی ادارات باشد،  روز برگزاری مزايده روزی 
خواهد بود که ادارات بعد از تعطیلی باز خواهند شد توضیحا جهت شرکت در جلسه مزايده 
ده درصد از مبلغ پايه مزايده را به حساب تمرکز وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک 
اصفهان و شناسه واريز ) دريافت از حسابداری  اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان( بابت 
پرونده کلاســه فوق واريز و به همراه تقاضای کتبی و ارائه کارت شناسايی معتبر الزامی 
است. برنده مزايده  بايد مابقی مبلغ خريد  را ظرف مدت پنج روز از تاريخ مزايده به حساب 
صندوق ثبت توديع نمايد و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حســاب 
 سپرده ثبت واريز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واريز خواهد شد. 
 م الــف: 1863098 اکرم محمــود صالحی رئیــس اداره اجرای اســناد ذمه ای

) شعبه مهريه( اصفهان
تحديد حدود اختصاصي

10/268 شــماره نامــه: 140385602033004632- 1403/10/16 چــون تمامي 
ششــدانگ  قطعه زمین مزروعی معــروف به درختســتان  پلاک ثبتــي 33 فرعي از 
3- اصلي واقع در بیشــه اوره  جزء بخش 9 نطنز که طبق ســوابق و پرونده ثبتي به نام 
آقاي سید مصطفی بنی الحسینی فرزند ســید علی اکبر و غیره در جريان ثبت میباشد و 
عملیات تحديد حدود قانوني آن به عمل نیامده اســت. اينک بنا به دستور قسمت اخیر 
ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضاي نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز ســه شنبه 
مورخ 1403/11/30  ساعت 10 در محل شــروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب اين 
آگهي به کلیه مجاورين اخطار مي گردد که در روز و ســاعت مقرر در اين آگهي در محل 
حضور يابند و اعتراضات مالکین يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظیم 
 صورتمجلس تحديدي تا ســی روز پذيرفته خواهد شــد.تاريخ انتشــار:1403/10/22 

 م الف: 1861933 رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز
تحديد حدود اختصاصی

10/269 نظر به اينکه تحديد حدود ششدانگ يک باب خانه مشتمل بر مغازه به مساحت 
126.21 متر مربع به شماره پلاک 1431 فرعی از 49 اصلی واقع در بخش يک حوزه ثبتی 
قمصر که در اجرای رای قانون تعیین تکلیف و برابر رای شــماره 18000294 هیات در 
سهم خانم زهره روسگی فرزند تقی استقرار يافته و در جريان ثبت میباشد و طبق تبصره 
ماده 3 قانون و ماده 13 آيین نامه قانون تعیین تکلیــف و طبق تقاضای نامبرده تحديد 
حدود پلاک مرقوم در روز يکشنبه مورخ 1403/11/14  ساعت 9 صبح در محل شروع و 
به عمل خواهد آمد. لذا به موجب اين آگهی به کلیه مجاورين اخطار میگردد که در روز و 
ساعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات مالکین يا مجاورين مطابق 
 ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظیم صورت مجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شد.  
تاريخ انتشار : 1403/10/22 م الف: 1862539  نرجس نوش آبادی مدير واحد ثبت 

حوزه ثبت ملک قمصر   



تیم سپاهان که تمریناتش بعد از دیدار مقابل استقلال و تساوی ارزشمند در ورزشگاه شهر قدس تعطیل شده بود، برای اردوی تدارکاتی نیم فصل راهی کیش شد 
تا در وضعیت خوش و آب و هوای جنوب کشور، آماده شروع فصل جدید شود. 

به گزارش »ورزش سه«، بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته قرار است سپاهانی ها در جزیره کیش هر روز در دو نوبت صبح و بعدازظهر به تمرین بپردازند و یک 
دیدار تدارکاتی برگزار کنند. با نظر مدیران باشگاه و کادر فنی سپاهان، جمعی از بازیکنان تیم های پایه سپاهان نیز در این اردو همراه سپاهانی ها هستند. این اردو 

تا روز دوشنبه ۲۴ دی ادامه دارد و پس از آن طلایی پوشان تمرینات خود را در اصفهان از سر خواهند گرفت.

طلایی پوشان دوشنبه به اصفهان بر می گردند

لیورپول به دنبال کاپیتان بایرن مونیخ
لیورپول علاقه مند است جاشوا کیمیش را به لیگ برتر انگلیس بیاورد. به گزارش »فارس«، هنوز 
توافقی میان کیمیش و بایرن مونیخ صورت نگرفته و کاپیتان بایرن مونیخ شاید در انتهای فصل تیم 
را ترک کند. کریستین فالک، خبرنگار مشــهور بیلد نوشت که لیورپول علاقه مند به جذب کیمیش 
اســت، بازیکنی که در انتهای فصل قراردادش با بایرن به اتمام می رسد. بیلد همچنین نوشت که 
مذاکرات میان بایرن و کیمیش برای تمدید قرارداد در حال پیگیری اســت.  لیورپول تصمیم دارد 
کیمیش را جانشین آرنولد در خط دفاعی کند. آرنولد نیز در پایان فصل قراردادش با لیورپول به پایان 

می رسد و احتمالًا راهی رئال مادرید خواهد شد.

مشکل بزرگ بارسلونا حل شد
با حکم شورای عالی ورزش اسپانیا )CSD( دنی اولمو و پائو ویکتور به صورت موقت در لالیگا ثبت 
می شوند. به گزارش »خبرآنلاین«، بارسلونا ســرانجام یک خبر بزرگ دریافت کرد و شورای عالی 
ورزش حکم موقت را برای دنی اولمو و پائو ویکتور صادر کرده و هر دو بازیکن می توانند در بازی بعدی 
کاتالان ها شرکت کنند. پس از پاسخ منفی دادگاه ها، فدراسیون فوتبال اسپانیا و لالیگا، شورای عالی 
ورزش تشخیص داده است که این دو بازیکن بارسلونا می توانند در نیم فصل دوم مسابقات به میدان 
بروند. خوان لاپورتا، همانند این دو مهاجم و هانسی فلیک، نفس راحتی می کشد، چرا که روزهای 
 CSD بسیار سختی را تجربه کرده اند. روز سه شنبه ۷ ژانویه، بارسلونا درخواست تجدیدنظری را به
ارائه کرد تا حکم موقتی را که سرانجام روز چهارشنبه صادر شد، دریافت کند. باشگاه دو استدلال را 
مطرح کرد. از یک طرف، اطمینان داد که مدارک به موقع و در زمان مقرر ارسال شده است. باشگاه 
تمام اسناد را بین ۳۰ و ۳۱ دسامبر ارسال کرده بود. و از طرف دیگر، قانون معروف ۱۳۰.۲ با موضوع 
دنی اولمو و پائو ویکتور مطابقت نداشت. مقررات می گوید: »یک فوتبالیست می تواند تنها در یک 
تیم از یک باشگاه ثبت شود، بدون امکان لغو و ثبت مجدد توسط همان باشگاه در طول یک فصل، 
مگر در موارد استثنا.« بارسا معتقد بود که هرگز قصد لغو ثبت نام آنها را نداشته و بازیکنان نیز قصد 
ترک باشگاه را نداشته اند و این لالیگا بود که آنها را ثبت نکرد. در واقع، لالیگا آنها را در همان روز اول 
از فهرست بارسلونا حذف کرد. و این استدلال ها، حالا کافی بوده اند تا CSD با تصمیمی که لالیگا و 
فدراسیون فوتبال اسپانیا در ۴ دسامبر گرفته بودند، مخالفت کند. حالا اولمو و ویکتور پس از عدم 
حضور در بازی مقابل بارباسترو اتلتیک بیلبائو، می توانند از بازی بعدی که می تواند فینال سوپرجام 
باشد، به میدان بروند. دنی اولمو و پائو ویکتور این خبر را در اردوی تیم در عربستان دریافت کردند. 
این دو بازیکن در ۶ ژانویه همراه با بقیه کاروان سفر کردند و منتظر بودند تا حداقل در صورت صدور 
حکم موقت توسط شــورای عالی ورزش، در فینال سوپرجام بازی کنند. در نهایت، این حکم صادر 
شد و هر دو بازیکن می توانند از بازی بعدی به زمین بروند. بارسلونا همیشه نسبت به ثبت شدن این 

دو بازیکن و در دسترس بودن آنها خوش بین بوده است.

پاول ندود در عربستان استارت زد
پاول ندود برنده توپ طلا در سال ۲۰۰۳ و ستاره سابق لاتزیو و یوونتوس کارش را در لیگ حرفه ای 
فوتبال عربستان آغاز کرد. به گزارش »خبرآنلاین«، با اعلام رسمی باشگاه الشباب عربستان، پاول 
ندود کارش را به عنوان مدیر ورزشی این باشگاه آغاز کرد. قرارداد همکاری بازیکن پیشین یوونتوس 
و تیم ملی جمهوری چک با تیم پایتخت نشین عربستان ۲ ساله اســت. ندود در نخستین گام از 
فعالیت های خود در الشــباب پس از جذب مارتین دوبراوکا، دروازه بان اســلواکیایی نیوکاسل به 
دنبال تقویت بیشتر این تیم در نقل وانتقالات زمستانی است. ندود از سال ۱۹۹۶ برای لاتزیو بازی 
کرد، سپس در سال ۲۰۰۱ به یوونتوس رفت و ۸ سال در این تیم حضور داشت. ستاره پیشین فوتبال 
جمهوری چک با لاتزیو و یوونتوس چندین عنوان قهرمانی را به دست آورد و همچنین برنده جایزه 

توپ طلا به عنوان بهترین بازیکن جهان در سال ۲۰۰۳ شد.

خبر روز

دومین ورزشگاه بزرگ کشور 
به سبک ایتالیایی ها

ورزشگاه نقش جهان دومین ورزشگاه بزرگ 
کشور و ورزشــگاهی چندمنظوره با گنجایش 
۷5هزار تماشاگر بعد از پیروزی انقلاب اسلامی 
در اصفهان بنا شد. به گزارش »فارس«، طرح 
این ورزشگاه که نخســت با نام های ورزشگاه 
بزرگ یا ورزشــگاه المپیک شناخته می شد، 
در ســال ۱۳۶۷ تعریف و کلنــگ آن به زمین 
زده شد. فاز نخست ورزشــگاه در سال ۱۳۸۱ 
افتتاح شد و فقط برای مسابقات فوتبال مورد 
استفاده قرار می گرفت و سپاهان در سال های 
۱۳۸۱ تا ۱۳۸۶ بازی های خانگی خود را در این 
ورزشگاه برگزار می کرد. در ســال ۱۳۸۶ این 
ورزشگاه برای ســاخت فاز دوم تعطیل شد. 
ساختار و معماری این ورزشگاه، به ورزشگاه 
سن نیکولا در شــهر باری ایتالیا شباهت دارد 
و یکی از زیباترین ورزشگاه های کشور است. 
مشخصات فنی ورزشگاه: فرم ورزشگاه: بیضی 
شکل )در دو طبقه(، ظرفیت طبقه اول: ۴۲ هزار 
نفر، ظرفیت طبقه دوم: ۳۳ هــزار نفر، زمین 
چمن طبیعی با زهکشی مجموعاً به وسعت ۱۱ 
هزار متر مربع، چهار ورودی جهت ورزشکاران، 
تماشــاگران و بخــش امــور اداری و جایگاه 
ویژه، پیســت دو و میدانی ۸ باندی )تارتان( 
به وسعت ۶۰۰۰ متر مربع، پیست ورزش های 
۷ گانه، تونل ماراتن با شــیب 5 درصد به طول 
۱۱۰ متر و فضاهای اداری و امکانات پیش بینی 
شده زیرگرادان ها )ســکوها( ۷۰۰۰ متر مربع. 
در ۲۳ آذر ۱۳۹۹، مالکیت ورزشگاه در راستای 
انجام پیش نیازهای حرفــه ای AFC به فولاد 
مبارکه سپاهان واگذار شد و از آن زمان تجهیز 
و نگه داری ورزشگاه به شکلی کامل تر انجام 
شد. در بخشی از این ورزشــگاه اکنون شاهد 
موزه اختصاصی باشــگاه ســپاهان اصفهان 
هستیم. موزه ای که توســط وزارت فرهنگ و 
گردشــگری به ثبت ملی هم رسیده و بیش 
از ۴۰۰۰ قلم از افتخارات، یادگاری ها و مدال ها 
از تاریخ ۷۰ ســاله باشــگاه ســپاهان در این 
موزه نگه داری می شــود و یکی از جاذبه های 
 گردشگری ورزشی اصفهان این ورزشگاه زیبا و 

موزه سپاهان است.

فوتبال جهان

عکس خبر

استارت گاندوها برای 
نیم فصل پرقدرت

تیــم فوتبــال ذوب آهــن پس از 
تعطیلی چند روزه به دلیل فرا رسیدن 
تعطیلات نیم فصل از دوشنبه گذشته 
تمرینات خود را شروع کرده  و احتمالًا 
برای آماده سازی بیشتر، با برگزاری 
یک اردوی چندروزه در جزیره کیش 
 در آنجــا یک بــازی تدارکاتــی نیز 

انجام خواهد داد.

کمیته استیناف درخواست باشگاه سپاهان برای 
شکستن رأی کمیته انضباطی را رد کرد. به گزارش 
»ورزش سه«، نیما میرزازاد پس از مسابقه هفته 
سیزدهم لیگ برتر در ورزشــگاه نقش جهان که 
برتری ۲ بر یک ســپاهان مقابل پرسپولیس را به 
دنبال داشت، اظهاراتی را در جریان خوشحالی به 
همراه بازیکنان تیمش انجام داد که منجر به ایجاد 

جریمه و محرومیت برای او شد. 
این دروازه بان که در دور رفت لیگ برتر سه بار برای 
ســپاهان به میدان رفت، با حکم کمیته انضباطی 
با جریمه قطعی ۲۰۰ میلیون تومانی و دو جلســه 
محرومیت مواجه شــده بود که مجــدداً رأی او 

تأیید شد. 
در رأی کمیته اســتیناف فدراســیون فوتبال در 
این پرونده آمده اســت: »در خصوص استیناف 

باشــگاه فرهنگی ورزشــی فولاد مبارکه سپاهان 
نسبت به رأی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
که به موجــب آن حکم بر محکومیــت آقای نیما 
میرزازاد بازیکن تیم سپاهان اصفهان به دو جلسه 
محرومیــت از همراهــی تیم که یک جلســه آن 
به مدت شــش ماه تعلیق گردیــده و دو میلیارد 
ریال جریمه نقدی به دلیل رفتار غیر ورزشــی در 
جریان مسابقه فوتبال لیگ برتر کشور مقابل تیم 
پرسپولیس تهران با عنایت به مجموع محتویات 
پرونده و اســتدلالات مندرج در رأی صادره، ایراد 
و اعتراض مؤثری که خدشــه بر دادنامه معترض 
عنــه وارد نماید به عمل نیامده، مســتنداً به ماده 
۱۰۶ مقررات انضباطی فدراســیون فوتبال ضمن 
رد اعتراض دادنامه صــادره، عینــاً تأیید و اعلام 

می گردد. رأی صادره قطعی است.«

جریمه و محرومیت دروازه بان سپاهان تأیید شد

 نگاهی به عملکرد دو تیم اصفهانی در نیم فصل نخست و مقایسه آمار آنها با لیگ 23
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۱۰ روز مانده تا با صدای سوت داور رقابت تیم ها در ماراتن جذاب لیگ برتر در نیم  مرضیه غفاریان
فصل دوم شروع شود. دو نماینده دیار اصفهان در این رقابت ها همزمان با دومین 
روز از دومین ماه آخرین فصل سال در حالی پای به دور برگشــت این آوردگاه خواهند گذاشت که یکی برای 

بازگشت به صدر می جنگد و دیگری برای بهبود جایگاه.
سپاهان در حالی با کســب ۳۲ امتیاز در پایان نیم فصل نخست لیگ بیست و چهارم پس از تراکتور)به دلیل 
تفاضل گل کمتر و باخت در بازی رودررو( در رده دوم ایســتاده که فصل پیش هم با ایستادن در همین رده و 
البته پس از استقلالِ ۳۲ امتیازی به رقابت های خود در دور رفت پایان داده بود؛ با این تفاوت که طلایی پوشان 
در دوره گذشــته یک امتیاز کمتر از این دوره کسب کرده بودند. ســپاهانِ مورایس در لیگ بیست و سوم با ۱۰ 
پیروزی، یک تساوی و ۴ شکست موفق به اندوختن ۳۱ امتیاز از ۱5 بازی شد. اگرچه ارتش طلایی اصفهان در 
این فصل یک امتیاز بیشتر به سبد امتیازات خود نسبت به فصل پیش افزوده و اگرچه فقط یک بار در این مدت 
تن به شکست داده اما خط آتش سپاهان در دور رفت لیگ ۲۳ به مراتب پرآتش تر ظاهر شده بود. زردپوشان 
اصفهانی در نیم فصل نخست فصل پیش با ثبت ۳۳ گل زده در کارنامه خود و ۱۰ گل بیشتر از تیم اول رقابت ها 

در آن زمان، با اقتدار عنوان برترین خط حمله لیگ را از آن خود کرده بودند.
اما در این دوره مهره های هجومی تیم کارترون در ۱5 بازی پشت سرگذاشته خود ۲5 بار موفق به گشودن سنگر 
رقبا شدند؛ یعنی ۸ گل کمتر از مدت مشابه فصل قبل و فقط یک گل بیشتر از قهرمانِ نیم فصل، هرچند سپاهان 
با این کارنامه باز هم صدرنشین برترین خطوط حمله شده است. این در حالی است که دراین میان زردپوشان 
اصفهانی 5 گل را در یک هفته مانده به پایان نیم فصل به ثمر رســانده اند و امید می رود با روشن شدن موتور 
گلزنی مهاجمان این تیم روند به توپ بستن سنگر رقبا توسط خط آتش سپاهان د رادامه شدت بگیرد؛ با این 
تفاسیر، می توان با توجه به کارنامه دفاعی قابل دفاع مدافعان طلایی پوش نسبت به فصل پیش امید داشت 

که آنها جام طلا را پس از یک دهه در پایان این رقابت ها به اصفهان آورند.
سپاهانی ها نه تنها در ۱5 بازی پشت سر گذاشته خود در فصل جاری فقط یک بار و آن هم در مصاف با تراکتور 

صدرنشین نتیجه بازی را واگذار کرده اند؛ بلکه در این مدت 5 گل کمتر از فصل پیش خورده اند. علاوه بر این، 
تیم کارترون با ۱۰ گل خورده در رده دوم برترین خطوط دفاعی لیگ ۲۴ در کنار نساجی چی ها ایستاده. برترین 

خط دفاع لیگ تا به اینجای کار از آن گل گهر سیرجان است که در ۱5 بازی فقط ۶ گل دریافت کرده است.
جالب آنجاست که همشهری سبزپوش سپاهان هم در پایان رقابت های نیم فصل این دوره آمار تقریباً یکسانی 
در امتیازگیری و جایگاه نسبت به مدت مشابه فصل قبل داشته؛ ذوب آهنِ ربیعی در فصل جاری با ۲۱ امتیاز 
از ۱5 بازی که نتیجه 5 پیروزی، ۶ تساوی و ۴ شکست در این رقابت ها بوده در حالی در رده ششم ایستاده که 
در فصل پیش با ۴ امتیاز بیشتر نسبت به این دوره )۶ پیروزی، ۷ تساوی و تنها ۲ باخت( پنجمین تیم برتر دور 
رفت شده بود. گاندوها هرچند در فصل جاری با متوقف کردن پرسپولیس و سپاهان و زمینگیر کردن تراکتور و 
استقلال عنوان غول کش این رقابت ها را از آن خود کردند اما در امتیازگیری و فاز حمله و دفاع کمی ضعیف تر 
از فصل پیش ظاهر شده اند. سبزپوشان اصفهانی در ۱5 بازی پشت سرگذاشته خود، ۱۳ بار موفق به گشودن 
سنگر حریفان شده اند و ۱۲ بار هم سنگر خود را در مصاف با حریفان باز شده دیده اند در حالی که در دوره گذشته 
دراین مدت ۱۴ بار گلزنی کرده و ۱۱ بار تســلیم مهاجمان حریف شده بودند. با همه اینها کیست که بر این نکته 
صحه نگذارد که ذوب آهنِ ربیعی دراین دوره نسبت به فصل قبل تهاجمی تر بازی می کند؟ حضور دو مهاجم 
این تیم )مجید علیاری و امید لطیفی( با ۴ گل در رده هشــتم و نهم برترین گلزنان این رقابت ها خود بهترین 
شاهد بر این مدعاســت. با توجه به آمار قابل قبول گلر جوان گاندوها در کلین شیت می توان به بهبود جایگاه 
ذوب آهن در ادامه این رقابت ها با شروع نیم فصل دوم امیدوار بود. پارسا جعفری با ۷ کلین شیت در ۱۳ بازی 
برای تصاحب دستکش طلا رقابت نزدیکی با اخباری و بیرانوند، گلرهای ملی پوش گل گهر و تراکتور دارد که با 

۹ کلین شیت در ۱5 بازی فعلًا بالاتر از او ایستاده اند.
جالب آنجاست که این دو تیم اصفهانی تا لحظه تنظیم این گزارش و با وجود گذشت یک هفته از دادوستد نقل 
و انتقالاتی تیم ها در بازار زمستانه فارغ از هیاهوی این کارزار داغ، تمرینات شان را استارت زده اند تا خود را برای 

حضوری پرقدرت تر در نیم فصل دوم آماده کنند.

مدیرعامل باشگاه ذوب آهن: 

اجازه جدایی به ربیعی را نمی دهم
مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن گفت: تا زمانی که در باشــگاه ذوب آهن باشــم اجازه جدایی به 
محمد ربیعی را نمی دهم. به گزارش »مهر«، نیما نکیســا پس از حضور در فدراســیون فوتبال و 
ثبت نام به عنوان نماینده باشگاه ها در انتخابات این فدراســیون در خصوص احتمال جدایی از 
سمت مدیرعاملی باشــگاه ذوب آهن گفت: از روز اولی که وارد این باشگاه شده ام تا به امروز در 
آن لذت برده ام و ذوب آهن دانشــگاه خوب و بزرگی برای من بوده است. مدیریت در هر لحظه 
شرایطی ایجاد می کند که نیازمند توانایی مدیریت بحران، مشــکلات مالی، زمان و موارد دیگر 
اســت. ذوب آهن به من افتخار داد و من را به عنــوان یک خدمتگزار در جمع خــود پذیرفت. از 
همین جا از مجموعه با اصالت ذوب آهن تشکر می کنم. حتی اگر روزی از این باشگاه جدا شوم، 
چون اولین تجربه بزرگ مدیریتی من در باشــگاه ها بوده، آن را همچون فرزندم دوست خواهم 
داشت؛ همان طور که به باشگاه پاس نگاه متعصبانه ای دارم. او در پاسخ به اینکه صحبت هایش 
بوی جدایی می دهد، گفت: اصلًا این طور نیست. هر رفتنی یک آمدنی دارد و هیچ تضمینی در آن 
نیست. من به ذوب آهن نیامده ام که برای همیشه در آن بمانم. تا زمانی که بتوانم، برای این باشگاه 
خدمت خواهم کرد؛ اما بزرگان اختیار دارند از فرد دیگری استفاده کنند. نکیسا درباره حاشیه هایی 
که پیرامون سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن وجود دارد، گفت: ربیعی یکی از مربیان با دانش و منظم 
کشور است و خواهان زیادی دارد. او چه در حوزه فنی و چه در حوزه مدیریتی به خوبی کار خود را 
بلد است و خوشبختانه تاکنون هیچ مشــکلی با مدیریت او نداشته ایم. البته در هر تیمی ممکن 
است پرداخت ها با تأخیر یا زودتر انجام شود، اما خدا را شکر تاکنون هیچ مشکلی پیش نیامده 
است. رابطه من و ربیعی یک رابطه ظاهری یا نمایشی نیست؛ بلکه رابطه ای دلی است. ما یکدیگر 
را برادرانه دوست داریم و از کار کردن در کنار هم لذت می بریم. از شکست ها ناراحت و از پیروزی ها 
خوشحال می شویم. خوشحالم که مانند یک برادر در کنار او بودم و او نیز مانند یک برادر در کنار من 
بود. این همراهی باعث شد روزهای خوشی را تجربه کنیم و این موفقیت را به مردم خوب اصفهان 

تبریک می گویم. امیدوارم این روند مثبت ادامه پیدا کند.«
او درباره شفافیت مالی باشگاه ذوب آهن اظهار کرد: تمام گزارش های مالی ما در پرتال کارخانه 
ذوب آهن قرار دارد و هر چند وقت یک بار حسابرس به باشگاه مراجعه کرده و گزارش کامل مالی 
به کارخانه ارائه می دهد. بودجه کلی باشگاه برای تمامی رشته ها و امور ۲۴۰ میلیارد تومان است و 
حتی ۱۰۰۰تومان بیشتر از این مبلغ نمی توانیم هزینه کنیم، مگر اینکه از طریق اسپانسری آورده ای 
داشته باشــیم که در آن صورت می توان آن را به عنوان متمم بودجه در نظر گرفت. به عنوان مثال، 
بازیکنی به نام دانیال ایری که مدت هــا در تیم ذوب آهن حضور داشــت و در آکادمی خودمان 
پرورش یافت، به راحتی به عنوان بازیکن-ســرباز به باشگاه ملوان پیوســت، بدون اینکه حتی 
کلمه ای با ما صحبت شود. همین اتفاق برای حبیب فرعباســی و جلال مداحی نیز رخ داد. این 
موارد به نظرم یک نقص قانونی دارند. هر بازیکنی که زیر ۲۸ ســال ســن داشته باشد، می تواند 
خود را سرباز کرده و به راحتی از باشگاه جدا شــود، در حالی که همچنان تحت قرارداد با باشگاه 
است. ما ۸ بازیکن جوان در تیم بزرگسالان داریم و مطمئن باشــید که در آینده نسل درخشانی 
از ذوب آهن خواهید دید. نکیســا درباره زمین چمن ورزشگاه فولادشــهر گفت: ما برای برطرف 
کردن تمام نواقص ورزشگاه هزینه کرده ایم، اما ۶۰ میلیارد به پیمانکار پرداخت نکرده ایم. بلکه با 
استفاده از شرکت های زیرمجموعه کارخانه ذوب آهن این نواقص را رفع کرده ایم. برای دیدار تیم  
ملی با قرقیزستان، مجبور شدیم قســمت عمده ای از زمین چمن را برداریم و زیر آن کانال کشی 
و زه کشی کنیم تا سیســتم آبیاری چمن به صورت اتوماتیک انجام شود. پس از این بازی ملی، 
باشگاه سپاهان با مشکل زمین چمن مواجه شد و با آنها تعامل کردیم و قراردادی میان دو طرف 
بسته شد. اما در بازی سپاهان و نساجی اصلًا قرار نبود این دیدار در ورزشگاه فولادشهر برگزار شود. 
دوستان اصرار کردند که سپاهان در شــهر اصفهان بازی کند. در این مدت، ربیعی را خیلی اذیت 

کردم و جا دارد از او عذرخواهی کنم.

مستطیل سبز
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۳۹۵ کارگاه ساختمانی متخلف در منطقه ۱۳ اصفهان 
تعطیل شد

مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان با اشاره به تعطیلی کارگاه های ایجادکننده سد معبر و پیشگیری 
از تخلیه مصالح و نخاله در معابر عمومی این منطقه گفت: در این زمینه ۴۱۸ مورد اخطار صادر و 

۳۹۵ کارگاه ساختمانی متخلف نیز تعطیل شده است. 
جواد کشــانی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به اقدامات و فعالیت های اداره پیشگیری و رفع 
تخلفات شــهری منطقه ۱۳ شــهرداری اصفهان طی ۹ ماه ســال جاری اظهار کــرد: برای رفع و 
پیشگیری از تخلف سد معبر، در این مدت ۹۳۵ تذکر و۸۴۱ اخطار صادر و تخلف ۱۲۵۱ متصدی 
صنفی رفع شــده اســت. وی افزود: ۱۱۴ مورد اخطاریه با موضوع جلوگیــری از نصب تابلوهای 

غیرمجاز در این مدت صادر و۹۵ مورد نیز رفع تخلف شده است. 
مدیر منطقه ۱۳ شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در ۹ ماه ســال جاری در راســتای جمع آوری 
خودروهای فرسوده رها شــده در معابر منطقه ۴۹ مورد اخطاریه صادر و ۴۵ مورد دستگاه از این 
خودروها جمع آوری شده است، گفت: در این مدت از بساط گستری و دست فروشی ۳۳ مورد نفر 

جلوگیری شد و۱۲۳ مورد متکدی در این منطقه هدایت و ساماندهی شد. 
کشانی ادامه داد: طی ۹ ماه ســال جاری از افزایش طبقات ۹ مورد ساختمان، تعمیرات داخلی 
غیرمجــاز ۴۰ مورد ســاختمان، تبدیل وضعیت ۸ مورد ســاختمان و فعالیــت ۲۷۰ مورد کارگاه 
ساختمانی متخلف نیز جلوگیری شده است. وی ادامه داد: در ۹ ماه سال جاری در راستای اجرای 
بند ۲۰ قانون شهرداری ها مبنی بر رفع مزاحمت کارگاه های صنفی مزاحم از طریق اجرای تمهیدات 
و تعطیلی ،۳ مورد رأی قضایی، بر اساس بند ۱۴ قانون شــهرداری ها مبنی بر رفع خطر از بناهای 
حادثه آفرین، چاله ها و اشیای مشرف به معابر عمومی ۲۵ مورد رأی اجرا شده است. مدیر منطقه 
۱۳ شهرداری اصفهان تصریح کرد: در راستای اجرای ماده ۱۱۰ قانون شهرداری ها، طی ۹ ماه سال 

جاری ۷۹ مورد رأی در این منطقه اجرا شده است.

مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۲۰ درصدی خیابان سازی شهید چمران بهرام آباد
مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان با اشــاره به موقعیت محله بهرام آباد این منطقه اظهار کرد: این 
محله از شمال به خیابان بهارســتان غربی، از غرب به محله مارچین و از شرق و جنوب به محله 
خانه اصفهان منتهی می شود؛ این محله یکی از محلات کم برخوردار بوده که پروژه خیابان سازی 
شهید چمران از پروژه های شاخص و محله محوری است که سرعت در عملیات آزادسازی آن در 

این دوره از مدیریت شهری کلید خورد. 
حسن محمدحسینی در گفت وگو با »ایمنا« افزود: احداث خیابان شهید چمران بهرام آباد می تواند 
خیابان بنفشه شمالی را به خیابان گلستان شــرقی و از آن به خیابان گلستان غربی متصل کند، 
همچنین این اقدام تردد را برای اهالی محدوده تســهیل می کند، بنابراین با احداث این خیابان 
پیش بینی می شود بافت شــهری حاکم در این محله دســتخوش تغییر شود. وی تصریح کرد: 
تلاش و پیگیری های اهالی محله بهرام آباد و همکاران ما در منطقه موجب شد ۹۵ درصد از تملک 
این خیابان پس از گذشت بیش از یک دهه انجام و عملیات اجرایی پروژه با اعتباری بالغ بر ۱۵۰ 

میلیارد ریال به ۲۰ درصد پیشرفت برسد. 
محمدحسینی با اشاره به مشخصات پروژه خیابان سازی شهید چمران ادامه داد: طبق نقشه های 
ابلاغ شــده این خیابان با عرض ۲۰ متر و طول ۶۰۰ متر پس از زیرســازی عملیات جدول گذاری 
قسمتی از پیاده روها و باغچه ها در دست اقدام است. وی بیان کرد: ضمن اطلاع رسانی به اهالی و 
شهروندان مبنی بر مسدود بودن کامل خیابان شهید چمران و تردد از مسیرهای جایگزین در این 
مدت زمان، اعلام می کنیم به احترام مردم محله بهرام آباد تلاش این منطقه بر آن است تا خیابان 

شهید چمران بهرام آباد را تا پایان سال جاری در دسترس شهروندان قرار دهد.

شهردار اصفهان: علائم حیاتی این کلانشهر در معرض خطر است

از شهر زندگی، شعارهایش مانده است!

شــهردار اصفهان گفت: علایم حیاتی این کلانشــهر شامل هوا، آب و 
خاک به طور جدی در معرض خطر و آسیب قرار گرفته است.

به گزارش »ایرنا«، علی قاســم زاده در ســی  و ششــمین نشســت 
کمیسیون حقوقی مجمع شهرداران کلانشــهرهای ایران به میزبانی 
اصفهان افزود: در موضوع هوا، این کلانشــهر آلوده ترین شــهر ایران 
است، در مقوله آب، وضعیت خشکی مداوم زاینده رود خود را به خوبی 
نشان می دهد و در بحث فرونشست زمین نیز روز به روز شرایط بدتر 
می شود. وی تأکید کرد: حال اصفهان خوب نیست و آینده این شهر 

تمدن ساز در معرض خطرات جدی قرار گرفته است.
شهردار اصفهان با تأکید براینکه حفظ علائم اولیه برای موجودات از از 
اصول نخستین عدالت محسوب می شود، خاطرنشان کرد: بر همین 
مبنا اعلام می کنیم که علایم حیاتی شهر ما در معرض خطر قرار دارد 
و باید برای حل آن راهکاری اندیشیده شود. قاســم زاده با اشاره به 
اینکه »رویکرد تاب آوری« در این دیار در ســرلوحه قرار گرفته است، 
اظهار کرد: تاب آوری به معنای بروز بهترین واکنش در ســخت ترین 
شرایط است، اما این کافی نیست و ما بر تحقق عدالت برای اصفهان 
تأکید داریم. وی اظهار کرد: اصفهان یک باغشــهر دارای آب  و هوایی 
چهار فصل اســت و ۶۰۰۰ هکتار فضای سبز اکولوژیک و ۳.۷ میلیون 

اصله درخت دارد که باید از آن بیشــتر مراقبت کنیم. شهردار اصفهان 
تصریح کرد: شبکه تسویه و بازچرخانی پساب این دیار برای آبیاری 
فضای سبز سال آینده تکمیل خواهد شــد و اصفهان نخستین شهر 
کشور خواهد بود که از ۲ شبکه آب آشامیدنی و شبکه پساب برخوردار 
خواهد شد. رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز در این نشست 
گفت: مباحث حقوقی نیازمند آموزش است و به ویژه در شهرداری ها 

می توان این مقوله را برون سپاری کرد.

ضرورت آموزش مباحث حقوقی به کارکنان شهرداری ها
رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان نیز در این نشست خاطرنشان 
کرد: از آنجایی که کمیسیون ماده ۳۸ از رویکردهای مهم این نشست 
اســت، ضرورت دارد که به آنچه در شــهرداری ها به عنــوان قرارداد 
و در قالب دادوســتد با مخاطبــان صورت می گیرد توجه بیشــتری 
شــده و انضباط دقیقی در قراردادها لحاظ شــود. محمد نورصالحی 
افزود: پیشــنهاد می کنم در چنین جلســاتی مدل قراردادها با همه 
جزییاتشان تهیه شــود تا ضمن تحلیل و بررسی آن ها، الگویی برای 
عملکرد شهرداری ها ارائه شود. وی با تأکید بر اینکه آموزش مباحث 
حقوقی در قالب آموزش های ضمن خدمت به متولیان این حوزه در 

شــهرداری ها باید به صورت دقیق و اصولی اجرایی شود، ادامه داد: 
درخصوص کمیسیون ماده ۳۸ نیز به دلیل اهمیت مباحث اقتصادی، 
ضرورت دارد که به الزام آور بودن تعهدات نیز تأکید شود تا روند اجرای 

قانون کوتاه و تسریع شود.

افزایش اســتقلال کمیســیون ماده ۳۸ از راهکارهای کاهش 
مشکلات فعلی آن است

در این نشست معاون قضایی رئیس کل دادگستری استان اصفهان 
نیز اظهارکرد: از آنجایی که شهرداری ها به بودجه دولتی متکی نیستند، 
برای تأمین مالی خود نســبت به مشارکت با بخش خصوصی اقدام 
کرده اند و با قراردادهایی مواجه شــده اند که بــار حقوقی دارد. علی 
زارع افزود: آسیب شناســی کمیســیون ماده ۳۸ نشان می دهد که 
حجم زیاد پرونده های مربــوط به این قراردادها منجــر به تأخیر در 
رســیدگی به پرونده ها شده اســت، بنابراین باید ســازوکاری برای 
رفع این مشکل تدوین شــود. وی بیان کرد: ازجمله راهکارهای رفع 
مشــکلات کمیســیون ماده ۳۸ می توان به تجهیز این کمیسیون به 
نیروی انسانی متخصص، ارائه آموزش تخصصی به کارکنان، افزایش 
اســتقلال کمیســیون، تدوین آیین نامه داخلی و شفاف سازی روند 

فعالیت آن اشاره کرد.

شهرداری ها به حمایت ویژه قوه قضاییه نیاز دارند
دبیرکل مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران هم در این نشست گفت: 
قراردادهای شهرداری ها در حوزه های مختلف از اهمیت زیادی برخوردار 
است و باید ضمن کسب نظرات تمام ادارات کل حقوقی کلانشهرها، به 
بررسی این موضوع در مشورت با قوه قضاییه بپردازیم. احسان متولیان 
افزود: شــهرداری ها نهادهای مظلومی هستند که عمده دستگاه ها بار 
مسئولیت خود را برعهده آن ها قرار می دهند، بنابراین ضرورت دارد که 

قوه قضاییه حمایت ویژه ای از شهرداری ها انجام دهد.
 به گزارش »ایرنا«، ســی  و ششــمین نشست کمیســیون حقوقی 
مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران به مدت دو روز با حضور مسئولان 
 حقوقی آنها و با هدف هم افزایی و پیشــبرد اهداف و بررسی بهترین

 راه  حل ها در انعقــاد قراردادها در ســالن همایش هــای هتل کوثر 
اصفهان برگزار شد. 

خشکسالی، فرونشست زمین و آلودگی هوا اصلی ترین چالش های 
دیار نصف جهان است. ایران دارای ۱۹ کلانشهر است و شهرهای دارای 

بالای یک میلیون نفر جمعیت به این عنوان شناخته می شوند.

با مسئولان
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مدیــرکل ارتباطات و امــور بین الملل شــهرداری 
اصفهان گفت: یکــی از دســتاوردهای قابل توجه 
مدیریت شــهری اصفهان، راه اندازی شــبکه دوم 
آب رسانی شهر اصفهان با عنوان »آب خاکستری« 
است که برای نخستین بار در کشور اجرا می شود، از 
آب های تصفیه شــده فاضلاب برای آبیاری فضای 
ســبز و درختان اســتفاده خواهد کــرد. به گزارش 
»ایســنا«، ســیدعلی معرک نژاد ضمن تشــریح 
مهم ترین اقدامات اخیر مدیریت شــهری اصفهان 
اظهار کرد: یکی از مهم ترین اقدامات اخیر، خروج 
دو دســتگاه حفاری تونل تی.بی.ام از مســیر خط 
۲ متروی اصفهان اســت که ۱۷ هزار متــر از زمین 
شــهر را حفاری کرده و به زودی از ایستگاه ابن سینا 
واقع در چهــارراه باباقاســم خارج می شــود.وی 
یکی دیگر از دســتاوردهای شــهرداری اصفهان را 
راه اندازی شــبکه دوم آب رسانی شــهر اصفهان با 

عنوان »آب خاکستری« دانست و افزود: این شبکه 
که با همکاری شــرکت های دانش بنیان و نخبگان 
دانشگاهی تهیه شده اســت، برای نخستین بار در 
کشور اجرا می شود و از آب های تصفیه شده فاضلاب 
برای آبیاری فضای سبز و درختان استفاده خواهد 
کرد. ســخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شــهرداری اصفهان با بیان اینکه هدف از این اقدام 
حفظ فضای سبز شهر و کاهش وابستگی به آب های 
زیرزمینی اســت، افزود: با توجه به خشــک بودن 
زاینده رود و برداشــت بیش از حد از چاه های آب، 
این پروژه می تواند ضمن جلوگیری از فرونشست 
زمین نقــش مهمی در حفظ ســه میلیــون و ۷۰۰ 
هزار درخت شــهر اصفهان ایفا کنــد. معرک نژاد با 
اعلام اینکه شــهرداری اصفهان به زودی بسته های 
تشویقی برای نوســازی خانه های فرســوده ارائه 
می دهد، گفت: این بســته ها فرصت مناسبی برای 

شهروندانی است که قصد بازسازی و بهبود کیفیت 
محل سکونت خود را دارند. وی ادامه داد: به زودی 
پروژه هــای عمرانی مهمی در منطقــه ۱۰ به ویژه در 
منطقــه حصه جنوبــی و خیابان کوشــش افتتاح 
می شود. این پروژه ها بخشی از برنامه جامع توسعه 
شهری اســت که هدف آن ها بهبود زیرساخت ها و 
رفاه شهروندان اســت. معرک نژاد با تأکید بر اینکه 
افزایش مشــارکت مردم در اداره امور شهر از دیگر 
رویکردهای جدی شــهرداری اصفهان در این دوره 
بوده است، اظهارکرد: آمار تماس ها با سامانه ۱۳۷ در 
سال ۱۴۰۳ نشان دهنده مشارکت بالای شهروندان 
در مناطق مختلف به ویژه در منطقه یک است که با 
بیش از ۱۹ هزار تماس در فهرســت بالای مشارکت 
در امور شهری قرار دارد. مشارکت در مناطق ۸ و ۱۰ 
نیز بالا بوده است و از مردم منطقه ۲ نیز تقاضا دارم 

مشارکت بیشتری در این سامانه داشته باشند.

اجرای طرح »آب خاکستری« در اصفهان برای نخستین بار  در کشور

پارکینگ های طبقاتی باید در منطقه ۶ اصفهان افزایش پیدا کند
مدیر سابق منطقه ۶ شــهرداری اصفهان گفت: یکی از مهم ترین مشــکلات این منطقه ترافیک سنگین و 
پیچیدگی های شــبکه معابر اســت؛ بنابراین، حذف پارکینگ های کنار خیابان و جایگزین کردن آن ها با 
پارکینگ های طبقاتی و زیرگذر موجب روان تر شدن جریان ترافیک می شود. به گزارش »ایمنا«، حمیدرضا 
فرهنگ در جلسه بودجه ریزی مشارکتی سال ۱۴۰۴ منطقه ۶ شهرداری که به منظور بهره گیری از ظرفیت های 
نخبگان، مدیران اسبق و شهروندان خلاق برای تدوین برنامه عملیاتی ۱۴۰۴ شهرداری اصفهان برگزار شد، 
اظهار کرد: در پروژه های بزرگ شهری، یکی از مسائل مهم تأثیرات مستقیم و غیرمستقیم آن ها بر درآمدهای 
شهرداری و هزینه هایی است که برای هر منطقه پیش می آید. وی با اشاره به اینکه یکی از مناطق که بیشترین 
فشار مالی و ترافیکی را متحمل شده، منطقه ۶ شهرداری اصفهان است، افزود: این منطقه به دلیل تعداد زیاد 
پروژه های شاخص و تمرکز هزینه های بالا با چالش های زیادی روبه رو است، در نتیجه باید پروژه ها به طور 
متمرکز بر اساس بودجه، تعریف و اجرا شود. مدیر سابق منطقه ۶ شــهرداری اصفهان با تأکید بر ضرورت 
تعریف پروژه های خاص برای این منطقه گفت: شهرداری و شورا باید توجه ویژه ای به این منطقه داشته باشند 
و تمرکز بیشتری روی مشکلات و پروژه های این منطقه بگذارند؛ مشکلاتی همچون ترافیک سنگین، کمبود 
زیرساخت ها و مسائل مختلف اجتماعی، نیازمند تعریف پروژه های خاص و متناسب با نیازهای آن است. 
فرهنگ ادامه داد: بعضی از پروژه ها که به طور مکرر مطرح می شود، ممکن است به دلیل شرایط بودجه ای یا 
اجرایی تکراری شود، اما لازم است که در این منطقه پروژه های ویژه با اولویت های بالاتر تعریف و اجرا کنیم. 
وی با تأکید بر رفع مشکلات ترافیکی و لزوم اصلاح شبکه معابر این منطقه گفت: یکی از مهم ترین مشکلات 
منطقه ۶ شهرداری اصفهان ترافیک سنگین و پیچیدگی های شبکه معابر است؛ به عنوان مثال در خیابان هایی 
همچون سعادت آباد، در ساعت های شلوغ روز ترافیک به شدت افزایش پیدا می کند که این موجب ایجاد 
مشکلات جدی برای ساکنان و مسافران می شود. در این شرایط پروژه هایی همچون اصلاح شبکه معابر و 
توسعه راه های دسترسی می تواند به بهبود وضعیت ترافیکی منطقه کمک کند. همچنین اصلاح نقاط ترافیکی 
حســاس همچون چهارراه ها و تقاطع ها، می تواند تأثیر زیادی در کاهش زمان تردد و روان تر شدن جریان 
ترافیک داشته باشد. وی افزود: برای رفع مشــکلات ترافیکی این منطقه پروژه هایی همچون تقاطع های 

زیرگذر و ایستگاه های حمل ونقل عمومی در خیابان ها باید اجرایی شود.

زیباسازی نصف جهان باید همسو با معماری تاریخی اصفهان باشد
عضو اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: طرح های زیباسازی شهری باید در شأن معماری تاریخی 
اصفهان باشد. به گزارش »ایمنا«، سیدکریم داوودی در جلسه بودجه ریزی مشارکتی منطقه ۶ شهرداری 
اظهار کرد: یکی از پیشنهادهای من مربوط به ادامه مسیر پیاده روی در جنوب چهارباغ است و این مسیر 
می تواند از پارک خیابان آیین خانه عبور کرده و به صورت زیرگذر موازی رودخانه زاینده رود به سمت دیگر 
رودخانه امتداد پیدا کند تا پیاده راه چهارباغ کامل شود. وی با اشاره به مصرف بالای آب شهری در اصفهان 
و ضرورت استفاده از آب های بازیافتی گفت: آب مازاد ســاختمان ها باید وارد فاضلاب شده و با ترکیب با 
آب های دیگر برای فضای سبز استفاده شود. داوودی افزود: احداث پنل های خورشیدی روی ساختمان ها 
می تواند به کاهش مصرف برق و آلودگی کمک کند و این طرح می تواند به صورت اجباری-تشویقی اجرا شود 
تا سازندگان به تأمین انرژی بخش های مشاع ساختمان ها از طریق انرژی خورشیدی تشویق شوند. عضو 
اسبق شورای اسلامی شهر اصفهان با تأکید بر اهمیت زیباسازی شهری همسو با معماری اصیل اصفهان 
خاطرنشان کرد: اصفهان یک شهر کویری است و زیباسازی آن باید با کاشت درختان بزرگ و نورپردازی های 
منطبق بر معماری تاریخی اصفهان انجام شود و طرح هایی که موجب اتلاف بودجه می شود، باید حذف شود.

وی با اشاره به وظایف فرهنگی شهرداری ها گفت: آموزش شــهروندی باید در اولویت قرار گیرد، روزگاری 
اصفهان روزانه ۹۰۰ تن زباله تولید می کرد که هم اکنون ۴۰۰ تن آن در مبدأ جداسازی می شود، اما هنوز نیاز 
به تلاش های بیشتری برای ارتقای فرهنگ شــهروندی داریم. وی با تأکید بر ضرورت ایجاد قطب های 
درمانی و اداری در چهار گوشه اصفهان افزود: پروژه هایی همچون شهرک سلامت و اراضی ۱۸۰ هکتاری در 
جنوب شرقی و شمال غربی اصفهان می تواند به کاهش سفرهای شهری و افزایش دسترسی شهروندان 

به خدمات درمانی کمک کند.

خبر روزاخبار

 فعالیت ۲۰۰۰ نفر  در 
عمق زمین برای تکمیل 
فاز نخست خط ۲ متروی 

اصفهان
رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل 
شورای اســلامی شــهر اصفهان گفت: شاید 
بســیاری از شــهروندان مطلع نباشــند که 
هم اکنون نزدیک به ۲۰۰۰ نیرو، شامل مهندس، 
تکنسین و کارگر در خط ۲ متروی اصفهان و در 
اعماق زمین مشــغول کار هستند. به گزارش 
»ایمنا«، ابوالفضل قربانی بــا بیان اینکه دو 
ایستگاه زینبیه و عمان سامانی که قرار است 
در مرحله نخســت راه اندازی شود، از اهمیت 
بالایی برخوردار اســت، اظهار کرد: این پروژه 
با سه شــیفت کاری در مرحله اجرا قرار دارد 
و امیدواریم طبق قولی کــه به مردم داده ایم، 
بتوانیم بهره برداری آزمایشــی این بخش را 
ابتدای سال آینده آغاز کنیم. وی گفت: تأمین 
هزینه های سنگین این پروژه به ویژه با شرایط 
اقتصادی کنونی کار دشــواری اســت، با این 
حال مدیریت شــهری مصمم است که این 
مســیر را با جدیت دنبال کند. قربانی گفت: 
در فاز نخســت خط ۲، دو دســتگاه تی بی ام 
)حفاری( کار خود را به پایان رساندند و در حال 
حاضر، عملیات خارج کردن این دســتگاه ها 
که خود پروژه ای پیچیده و سنگین محسوب 
می شــود، در ایســتگاه ابن ســینا )چهار راه 
باباقاسم( در حال انجام است. بخش زیادی 
از عملیات ریل گذاری نیز به پایان رســیده و 
ایستگاه های شاهد و قدس با سرعت مناسبی 
در حــال تکمیل اســت. رئیس کمیســیون 
هوشمندسازی شــورای شهر اصفهان افزود: 
در بعضی از ایستگاه ها، عمق کار به حدی بوده 
که نیاز به استحکام بخشــی مجدد و احداث 
ســتون های جدید در زیر ســتون های قبلی 
وجود داشــته اســت که اجرای این فرایند، 
نیازمند دانش فنی بســیار پیچیده ای است. 
وی افزود: خط ۲ قطار شهری اصفهان علاوه 
بر اینکه در آینده رفاه بیشتری برای شهروندان 
فراهم خواهد کرد، به پیشــرفت دانش فنی 

کشور و شهر نیز کمک شایانی کمک می کند.

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان با اشــاره به حفر بیش از ۵۰ حلقه چاه جذبی آب باران در این منطقه گفت: این اقدام در راستای مدیریت بهینه منابع آبی و 
کاهش خطرات ناشی از آب های سطحی در فصول بارندگی انجام شده است. محسن زمانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با هدف جلوگیری از آب گرفتگی 
معابر و رفع مشکلات تردد شهروندان، پروژه حفر چاه های جذبی آب باران در ســطح منطقه آغاز و در حال اجرا است؛ این پروژه به کاهش فشار بر سیستم 
فاضلاب شهری و تأمین آب های زیرزمینی کمک خواهد کرد. وی افزود: با تکمیل این پروژه مشکل آب گرفتگی در خیابان ها و محله های این منطقه کاهش 
چشمگیری خواهد داشت، علاوه بر آن با استفاده بهینه از منابع آبی موجود برای حفظ منابع طبیعی گام های مؤثری برداشته خواهد شد. زمانی گفت: این 
طرح به عنوان یکی از درخواست های پرتکرار شهروندان در سامانه ۱۳۷، با همکاری شهرداری و سازمان های مرتبط در سال جاری به مرحله اجرا درآمده است 

و پیش بینی می شود در ماه های آینده، این اقدامات بهبود شرایط منطقه را به همراه داشته باشد.

حفر بیش از ۵۰ حلقه چاه جذبی آب باران در منطقه ۴ اصفهان

عکس خبر

عکس: ایمنا

برگزاری جلسه بودجه ریزی 
 مشارکتی شهرداری 

منطقه ۶ اصفهان
جلسه بودجه ریزی مشــارکتی شهرداری 
منطقــه ۶ اصفهــان به منظــور بهره گیری 
از ظرفیت هــای نخبــگان، مدیران اســبق 
و شــهروندان خلاق برای تدویــن برنامه 
 عملیاتــی ۱۴۰۴ شــهرداری اصفهــان

برگزار شد.
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مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( اســتان اصفهان از راه اندازی ســامانه 
»سخا« به منظور ساماندهی فعالیت های خیران و جلوگیری از هم پوشانی در 

خدمات نهادهای حمایتی خبر داد.

به گزارش »مهر«، کریم زارع صبح پنجشنبه در دیدار با حجت الاسلام نقدعلی، 
نماینده مردم خمینی شــهر در مجلس با بیان اینکه ساماندهی فعالیت های 
خیران برای افزایش تأثیرگذاری آن ها بیش از 40 سال است که در دستور کار 
قرار دارد، اما هنوز محقق نشــده اســت، گفت: تحقق این امر برای اثربخشی 
بیشتر کار خیر باید اجرایی شود. وی با اشــاره به دغدغه های موجود در زمینه 
فعالیت های خیریه، افزود: برای جلوگیری از هم پوشــانی در کار خیریه ها و 
نهادهای حمایتی، کمیته امداد با همکاری وزارت کشور اقدام به ایجاد سامانه ای 
تحت عنوان »سخا« کرده اســت. زارع توضیح داد که این سامانه هوشمند به 
منظور ثبت و ضبط کلیه ظرفیت های خیر طراحی شده و خدمات را به صورت 
هدفمند هدایت می کند تا از کم اثر شدن کار خیر جلوگیری شود. مدیرکل کمیته 
امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان ابراز امیدواری کرد که با راه اندازی این 
سامانه، محرومان و نیازمندان واقعی بتوانند حداکثر استفاده را از ظرفیت های 
خیر و خیرین برای رفع نیازهای خود داشته باشند و این اقدام در آینده نزدیک 

محقق شود.

رئیس اداره آموزش فنــی و حرفــه ای و کاردانش اســتان اصفهان از 
احداث بیش از 50 پروژه هنرستانی در این اســتان خبر داد. به گزارش 
»مهــر«، پیمان شــاهپوری اظهار کرد: ایــن پروژه ها با عنــوان »طرح 
احداث هنرســتان های در تراز ســند تحول بنیادین« و در راستای طرح 
»هنرستان های جوار صنعت« هستند که برای اولین بار در کشور و به منظور 
تحقق اهداف سند تحول بنیادین آموزش و پرورش، با محوریت بهبود و 
استانداردسازی فضاهای آموزشی و کارگاهی اجرا شده است.  وی با اشاره 
به جزییات این طرح افزود: هدف از اجرای این پروژه ها، تحقق زیر نظام 
»تأمین فضا، تجهیزات و فناوری« سند تحول بنیادین آموزش و پرورش 
اســت و این پروژه ها به ویژه به منظور ایجاد تحول در استانداردســازی 
فضاهای آموزشــی، تربیتی و ورزشــی هنرســتان ها طراحی شده اند.  
رئیس اداره آموزش فنی و حرفه ای و کاردانش استان اصفهان ادامه داد: 
تمامی فرایندهای این پروژه ها از مرحله مکان یابی، طراحی، ســاخت و 

مقاوم سازی فضاهای آموزشی و کارگاهی، تا تجهیز و تکمیل آن ها با توجه 
به استانداردهای تخصصی و نیازهای هر رشته تحصیلی انجام می شود. 
شــاهپوری بیان کرد: در این پروژه ها، تمامی شــاخص های تخصصی 
از جمله ابعاد استاندارد کارگاه ها، طراحی نقشــه ها، چیدمان فضاهای 
کارگاهی، طراحی دفاتر کارگاه، انبارها، رخت کن ها و تأسیسات مکانیکی 
و الکتریکی مدنظر قرار گرفته است.  به گفته وی، طرح »هنرستان جوار 
صنعت« در استان اصفهان با همکاری اداره کل نوسازی و تجهیز مدارس 
و مجمع خیرین مدرسه ساز این استان اجرا شده و این پروژه ها به عنوان 
نخســتین طرح های ملی در کشــور، در زمینه ایجاد فضاهای آموزشی 
پیشرفته و هم راســتا با نیازهای صنعت، قدم برداشته اند.  رئیس اداره 
آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان با تأکید بر اهمیت همکاری های 
بین بخشی، افزود: تعامل و همکاری مؤثر دستگاه های مختلف در این 
طرح، از جمله اداره کل نوســازی مدارس و مجمع خیرین مدرسه ساز 

استان، موجب سرعت بخشیدن به روند اجرا و تکمیل پروژه ها شده است.  
وی در خصوص تأثیرات این پروژه ها بر آینده آموزشــی استان اصفهان 
خاطرنشان کرد: احداث این هنرســتان ها در کنار تجهیزات و فضاهای 
استاندارد آموزشی، زمینه ســاز آموزش تخصصی و مهارت آموزی نسل 
جوان برای ورود به بازار کار اســت و این طرح ها نه تنها به ارتقای کیفیت 
آموزش فنی و حرفه ای کمک می کنند بلکه فرصت های بیشتری برای 

آموزش در رشته های مختلف صنعت و تکنولوژی ایجاد خواهند کرد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: بزرگ ترین قطب داده 
کشور در فولادشهر اصفهان آماده سرمایه گذاری بخش خصوصی است. به گزارش 
»ایراسین«، کوروش خسروی در حاشیه نشستی که با نمایندگان وزارت ارتباطات 
و فناوری اطلاعات پیرامون ایجاد پارک فناوری در استان اصفهان داشت، اظهار 
کرد: با توجه به ایجاد پارک علم و فناوری سجاد در تهران، علاقه مندی زیادی برای 
ایجاد یک چنین پارک فناوری و منطقه ویژه اقتصادی و قطب داده )دیتا سنتر( 
در اصفهان نشان داده شده است. وی با بیان اینکه قرار است این پارک با همکاری 
اداره کل فناوری اطلاعات و ارتباطات استان ایجاد شود، افزود: مذاکرات خوبی 
در این زمینه صورت گرفته است و مقرر شد، موانع موجود در وزارت خانه فناوری 
ارتباطات و اطلاعات برطرف شــود که با این اتفاق تحول قابل توجهی در استان 
اصفهان رخ خواهد داد. معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان ادامه 
داد: همچنین در این معاونت تلاش خواهیم کرد تا این منطقه ویژه اقتصادی و 
قطب داده و پارک فناوری هر چه زودتر در نزدیکی فولادشهر اصفهان راه اندازی 
شود. وی یادآور شد: زمین و ســاختمان این پارک فناوری با 28 هزار مترمربع 
زیربنا در محدوده 230 هکتار زمین آماده بهره برداری است و پیش بینی می شود 

که فقط در قسمت دیتا سنتر بین 8 تا ۹ همت سرمایه گذاری انجام شود که حدود 
20 درصد سرمایه گذاری آن دولتی و مابقی توسط بخش خصوصی تأمین خواهد 
شد. خسروی تأکید کرد: وزارت خانه نیازها و درخواست ها را اعلام کند تا امکان 

برنامه ریزی دقیق برای تحقق این هدف مهیا شود.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان گفت: با بسترسازی و رفع موانع موجود و 
اقداماتی که صورت خواهد پذیرفت، تعداد مددجویان زندانی شاغل در استان در 

ماه های آینده از 4200 نفر به دو برابر افزایش پیدا کند.
به گزارش »فارس«، حجت الاسلام اسدا... جعفری در نشست ستاد پیگیری 
اجرای سیاست های كلی اقتصاد مقاومتی قوه قضاییه با تأکید بر فراهم سازی 
شرایط برای استفاده واحدهای تولیدی از انرژی خورشیدی در زمینه تولید برق 
اظهار كرد: بر اساس ماده 44 قانون تأمین مالی تولید و زیرساخت ها، وزارت نیرو 
مكلف است هزینه های انتقال و اجرای این طرح را برعهده بگیرد. وی افزود: در 
بررسی های به عمل آمده گفته می شود بر اساس برداشت نادرستی كه شركت 
برق استان اصفهان به عنوان نماینده وزارت نیرو در استان دارد این شركت هزینه 
صفر تا صد اجرای این طرح را متوجه واحدهای تولیدی می داند که مقرر شد ظرف 
دو هفته در نشست مشترکی با حضور نمایندگان دستگاه های دولتی ذیربط و 
تعدادی از فعالان اقتصادی که در خصوص استفاده از انرژی خورشیدی اقداماتی 

داشته اند، موضوع شفاف سازی و قانون عیناً اجرا شود.
حجت الاســلام جعفری تأمین نیروی کار مورد نیاز واحدهای تولیدی را دیگر 
موضوع در دستور کار نشست ستاد عنوان کرد و گفت: مقرر شد از ظرفیت اشتغال 
مددجویان و زندانیانی که برابر مقررات و قوانین منعی برای به کارگیری آنها وجود 

ندارد و همچنین محکومان مجازات های جایگزین حبس در این زمینه استفاده 
شود. رئیس کل دادگستری استان اصفهان ادامه داد: بخشی از این اشتغال از 
طریق کارگاه های اشتغال زندان که در حال حاضر به شکل گسترده فعال است و 
بخشی نیز در کارگاه هایی که صاحبان آنها داوطلب پذیرش مددجویان هستند، در 
عین رعایت مقررات و ضوابط لازم از جمله بازدارنده بودن احکام صادره و پرداخت 

حقوق مددجو مطابق قانون انجام می شود.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در در پنل تخصصی »چالش ها و فرصت های تأمین 
و توسعه انرژی در صنعت فولاد« گفت: بدون شک اگر نیروگاه فولادمبارکه امسال 
در مدار نبود ما نمی توانستیم رتبه دهم تولید فولاد در جهان را همچنان حفظ کنیم و 

این در حالی است که افزایش ظرفیت ها را در دستور کار داشته ایم.
به گزارش »ایراسین«، محمدیاسر طیب  نیا با بیان اینکه کشور ایران در زمینه تولید 
فولاد، رتبه دهم جهان را دارد، اظهار کرد: بررســی آمار تولید فولاد ایران در 11 ماهه 
ســال 2024 بیانگر تولید 28 میلیون تن فولاد است و علی رغم افزایش ظرفیت، 
این آمار نسبت به سال گذشته ثابت مانده و و البته کاهشی هم نداشته است. وی 
با اشاره به ناترازی های برق و گاز در کشور و به دنبال آن اعمال محدودیت ها برای 
صنایع و به ویژه صنایع فولادی ابراز کرد: این ناترازی ها از چهار سال گذشته وجود 
داشته و هر سال رو به افزایش اســت و از این رو ثابت ماندن میزان تولید فولاد، 
مرهون اتفاقات هوشمندانه ای است که توسط فعالان صنعت فولاد اتفاق افتاده 
است. مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه چالش ها در صنعت فولاد تنها 
منحصر به ناترازی برق و گاز نیست، ادامه داد: ما در صنعت فولاد چالش مواد اولیه، 
عدم توازن، مشکلات حمل و نقل را داریم. همچنین با بحران آب روبه رو هستیم 
اما سال های اخیر ناترازی انرژی گاز و برق بر دیگر بحران ها پیشی گرفته و به عنوان 
گلوگاه اصلی شناخته می شود. وی با بیان اینکه فولاد مبارکه برای حل ناترازی آب 
اقدام به خرید پساب شــهرهای اطراف کرده و در حال حاضر 50 درصد از نیاز آبی 
این شرکت توسط تصفیه پساب خریداری شده از شهرهای اطراف تأمین می شود، 
اضافه کرد: این شــرکت در پروژه انتقال آب دریای عمان به استان اصفهان که تا 
پایان سال 70 میلیون لیتر مکعب آب را برای صنایع استان تأمین می کند، نقش 
بسزایی داشته و با تحقق این پروژه به جز بحث آب شرب فولاد مبارکه، این شرکت 

از آب خام بی نیاز خواهد شد.

کاهش مصرف آب برای تولید هر تن فولاد در فولاد مبارکه
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: از سویی نیز فولاد مبارکه با پیاده سازی 
فرایندهای مختلف میــزان مصرف آب برای هــر تن فولاد را کاهــش داده و در 
حال حاضر برای تولیــد هر تن فولاد در فولاد مبارکــه 2.2 متر مکعب آب مصرف 
می شود. طیب نیا اجرای پروژه های اینچنین را برکات وجود صنایعی مانند فولاد 
مبارکه دانســت و گفت: این تأثیرگذاری مســتقیم و انکارناپذیر فولاد مبارکه در 
تأمین 6 درصد GDP کشور و همچنین زیرساخت های دیگر صنایع کشور است. 
وی با بیان اینکه فولاد مبارکه به منظور تأمین مواد اولیه نیز طی ســه سال اخیر 
سرمایه گذاری های مناسبی در حوزه فعال سازی معادن جدید داشته است، گفت: 
از این معادن در حال حاضر نزدیک به 3 میلیون تن ســنگ آهن استخراج شده 
است، همچنین فولاد مبارکه نســبت به خرید شرکت صنایع معدنی کانی سازان 
کیمیا )اُپال( برای تأمین مواد اولیه خود اقدام کرده که اتفاقی بزرگ برای پایداری 

صنعت فولاد تلقی می شود.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه به منظور رفع ناترازی برق نیز شرکت 
فولاد مبارکه به عنوان شرکتی پیشرو نســبت به راه اندازی نیروگاه ۹14 مگاواتی 
ســیکل ترکیبی کلاس F اقدام کرده افزود: حدود 600 مگاوات از نیروگاه سیکل 
ترکیبی فولاد مبارکه از سال گذشــته در مدار قرار گرفته اســت و بدون شک اگر 
نیروگاه فولادمبارکه امســال در مدار نبود ما نمی توانستیم رتبه دهم تولید جهان 
را همچنان حفظ کنیم و این در حالی است که افزایش ظرفیت ها را در دستور کار 
داشته ایم. طیب نیا همچنین با اشاره به راه اندازی نیروگاه 600 مگاواتی خورشیدی 
فولاد مبارکه افزود: تاکنون 40 مگاوات از این نیروگاه وارد مدار شــده و ماهانه 20 
مگاوات وارد مدار خواهد شد و امیدواریم به مرور تا پایان سال آینده همه نیروگاه 
به بهره برداری برســد. وی گفت: در حوزه نیروگاه بادی نیز راه اندازی نیروگاه 200 

مگاواتی را در سنگان در دستور کار قرار داده ایم که طرح مطالعاتی آن رو به پایان 
است. مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در خصوص برنامه این شرکت برای رفع 
ناترازی گاز نیز اضافه کرد: برای حل این ناترازی نیز از ســه ســال گذشته تاکنون 
اقداماتی را انجام داده ایم و مطالعات انجام شده و میدان گازی هم معرفی شده 
است. لذا توافقات نهایی با وزارت نفت انجام شده و قرارداد ما آماده امضا است. 
در صورت تحقق این امر گروه فــولاد مبارکه می تواند نیاز خود را به ســوخت گاز 
تأمین کند. وی در خصوص فعالیت شرکت فولاد مبارکه در حوزه دانش بنیان ها و 
بومی سازی قطعات، تجهیزات و مواد مصرفی گفت: ما در فولاد مبارکه به ۹0 درصد 
بومی سازی رســیده ایم، همچنین برای تولید الکترود گرافیتی نیز شرکت نوین 

الکترود اردکان در سال جاری وارد مدار خواهد شد.

باید سیاست های اقتصادی و صنعتی دولت برای سرمایه گذاران حوزه انرژی 
قابل پیش بینی باشد

طیب نیا در ادامه به گزارش درج شــده در روزنامه »آسوشیتدپرس« استناد کرد 
و افزود: می دانیم که حرکت به سمت صنعت سبز در اروپا رویکردی جدی است 
و سیاستگذاری ها و مشوق ها در این زمینه اعلام شده اســت. در سال 2024 در 
انگلستان مشوق هایی برای شرکت های فولادی که تولید خود را به کوره های قوس 
الکتریکی تبدیل می کنند در نظر گرفته شــده اســت و این در حالی است که در 
کشورمان و در فولاد مبارکه این کوره ها فعال است. وی با بیان اینکه در انگلستان 
با توجه به سیاست استفاده از کوره های قوس الکتریکی در صنایع فولادی هزینه 
برق 50 درصد کاهش یافته تا این شرکت ها بتوانند به سمت صنعت سبز حرکت 
کنند، افزود: در این راستا می توان نتیجه گیری کرد که اگر امروز با ناترازی هایی به 
ویژه در صنعت برق روبه رو هستیم باید جهت گیری کشور در راستای تأمین این 

ناترازی ها مشخص شود. طیب نیا ادامه داد: فعلًا دولت امکان حل کامل ناترازی ها 
را ندارد، از این رو جهت گیری در راستای خود تأمینی به سمت خود صنایع است. 
در این شرایط باید سیاست های اقتصادی و صنعتی دولت برای سال های آینده 
برای سرمایه گذاران قابل پیش بینی باشد. وی گفت: صنایع باید بدانند که سیاست 
دولت برای تأمین گاز آنها تا سال 1410 چیست و برای قیمت انرژی چه برنامه ای 

دارد، تا بتوانند سرمایه گذاری و جهت گیری کنند.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه بــا بیان اینکــه مطالبه ای که مــا می توانیم از 
دولت و وزارت صنعت، معدن و تجارت داشــته باشــیم این اســت کــه در قبال 
سرمایه گذاری های انجام شده از سوی صنایع در راستای خود تأمینی انرژی برق، 
در زمان های محدودیــت برق، صنایعی که ســرمایه گذاری کرده اند باید برق آنها 
تأمین شود، ادامه داد: هرچند فولاد مبارکه نیروگاه ۹14 مگاواتی سیکل ترکیبی و 
نیروگاه خورشیدی را وارد مدار کرده اما همچنان با محدودیت انرژی روبه رو است 
و باید توجه داشت که در حال حاضر 50 درصد برق و حدود 70 درصد گاز مصرفی 
فولاد مبارکه تأمین نمی شــود. وی افزود: اگر قصد ســرمایه گذاری در راه اندازی 
میدان گازی را داریم باید مشخص شود که در دوران محدودیت، دولت چه رفتاری 

خواهد داشت.

معاون توســعه مشــارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی)ره( استان 
اصفهان، اجرای طرح »مهرآموز« در مــدارس را فرصتی برای تقویت فرهنگ 
یاری رســانی به فرزندان ایتام و نیازمند تحت حمایت این نهاد اعلام کرد. به 
گزارش »ایراسین«، علی اخلاقی با اشــاره به اجرای طرح »مهرآموز«، اظهار 
کرد: این طرح با همکاری آموزش و پرورش و تأکید بر اسناد بالادستی و سند 
تحول در این سازمان و به منظور تقویت نگاه تربیتی و ترویج مسؤولیت پذیری 
اجتماعی در میان دانش آموزان همچنین کاهش مشکلات و نیازهای فرزندان 
تحت حمایت در حال اجراست. وی با بیان اینکه از آغاز طرح مهرآموز تاکنون 
بیش از 600 حامی جدید به جمع نیکوکاران فرهنگی اضافه شده و حمایت از 
فرزندان ایتام و نیازمند تحت پوشش این نهاد را برعهده گرفته اند، ادامه داد: 
در حال حاضر بیش از 32 هزار فرزند تحت پوشــش کمیته امداد هستند و از 

حمایت های مادی و معنوی خیران و حامیان نیک اندیش بهره مند می باشند. 
اخلاقی با تأکید براینکه اجرای طرح مهرآموز با محوریت مدارس استان است، 
افزود: این نهاد از بدو تأسیس همواره در تلاش بوده با تعامل و همکاری سازنده 
با آموزش و پرورش، خدمت رســانی به جامعه هدف و فرهنگ انفاق را بین 
دانش آموزان و نسل آینده نهادینه سازد و کمک رسانی به نیازمندان را با نگاه 
مســؤولیت پذیری به هم-نوعان ترویج دهد.  معاون توسعه مشارکت های 
مردمی کمیته امداد اســتان اصفهان با دعوت از جامعــه معلمان و اولیا برای 
شــرکت در این طرح، گفت: تمامی معلمــان، کادر اداری آموزش و پرورش، 
بازنشســتگان فرهنگی، اولیا و دانش آموزان می توانند با ارسال عدد یک به 
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از فرزندان یتیم و نیازمند تحت پوشش این نهاد، حمایت کنند.

رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی استان اصفهان گفت: دانشگاه جامع علمی کاربردی استان همچون 
تمام زیر نظام ها بحث تکمیل ظرفیت پذیرش دانشجویان در بهمن سال جاری را در دستور کار دارد و این 
مرکز در دو مقطع کاردانی و کارشناسی و 22 مرکز دیگر جذب دانشجو را خواهد داشت. غلامرضا مالکی 
در گفت وگو با »ایسنا« با بیان اینکه 114 کدرشته محل برای کاردانی خواهد بود، اظهارکرد: ظرفیت 100 
کدرشته محل کارشناسی تخصیص داده شده، حدود 5800 نفر است. متقاضیان ثبت نام خود را از طریق 
سایت سازمان براساس شرط معدل، انجام می دهند، سازمان سنجش براساس ظرفیت هر کدرشته 
محل و شرایط داوطلبان نسبت به معرفی به دانشگاه اقدام خواهد کرد. مالکی گفت: بیشترین ظرفیت، 
مربوط به رشــته های گروه مدیریت و خدمات اجتماعی و کمترین ظرفیت مربوط به گروه کشاورزی 
است که با تصمیمات شورای اداری در 13۹6 رشته های کشاورزی از روند همکاری خارج شد و به لحاظ 
گرانقیمت بودن، توفیقی در اجرای دوره کشاورزی نداشتیم که البته این موضوع در دانشگاه دولتی نیز 
به همین صورت است و کم بودن رغبت دانشجویان به این موضوع را نشــان می دهد. با توجه به اینکه 
ثبت نام دوره بهمن سال جاری برای تکمیل ظرفیت است، کدرشته محل جدیدی برای ثبت نام اضافه 

نشده است.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

اگرنیروگاهسیکلترکیبیفولادمبارکهنبودجایگاهدهمتولیدفولادایراندرجهانحفظنمیشد

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد استان اصفهان عنوان کرد

تقویتنگاهتربیتیوترویجمسئولیتپذیریاجتماعیدانشآموزاندرطرح»مهرآموز«

تکمیلظرفیتدانشگاهعلمیکاربردیدرتماممراکز
استاناصفهان

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان خبرداد

راهاندازیسامانه»سخا«برایساماندهیفعالیتهایخیراندراصفهان

رئیس اداره آموزش فنی و حرفه ای و کار دانش استان اصفهان خبرداد

احداثبیشاز۵۰پروژههنرستانیدراستاناصفهان

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان:

بزرگترینقطبدادهکشوردرفولادشهرآمادهسرمایهگذاریاست
رئیس کل دادگستری استان اصفهان خبرداد

تعدادمددجویانزندانیشاغلدراستاندوبرابرخواهدشد
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